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Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Tisztelettel köszöntöm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt.  Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  2020.  évi  4.  rendes ülését megnyitom. Kérem, kapcsolják be 
szavazókészülékeiket a létszám megállapítása érdekében. Megállapítom, hogy jelen van  7  fő, 
a Bizottság összlétszáma  9  fő, tehát határozatképesek vagyunk. Távolmaradását bejelentette: 
dr. Szilágyi Demeter és Barabás József. Tájékoztatom a Bizottság tagjait, hogy négy 
sürgősségi előterjesztést kaptak pótkézbesítéssel, amelyek napirendre vételét egyenként 
bocsátom szavazásra.  A  sürgősségiekről egyenként szavazunk. Első: „Javaslat a VEKOP-
6.2.1.-15-2016.00013 FP3 — egészséget életmódra ösztönző program keretében mozgásra 
ösztönző aszfaltrajzok elhelyezéséhez tulajdonosi hozzájárulás megadására". Elfogadás esetén 
javaslom  1.6.  számon tárgyalni.  A  Bizottság vita nélkül, egyszerű többséggel határoz a 
sürgősség kérdésében. Kérem, szavazzanak.  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság 
elfogadta a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  40/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy indokoltnak látja a sürgősség okát a sürgősségi 
indítványként beterjesztett alábbi előterjesztésnél: 

Javaslat a VEKOP-6.2.1.-15-2016.00013 FP3 — egészséget életmódra ösztönző 
program keretében mozgásra ösztönző aszfaltrajzok elhelyezéséhez tulajdonosi 
hozzájárulás megadására 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin — Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 
(írásbeli előterjesztés) 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
"Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. kerület, 
Bókay János utca  39-45.  alatti ingatlan víz és csatorna bekötés kiépítéséhez", elfogadás esetén 
javaslom  1.7.  számon tárgyalni.  A  Bizottság vita nélkül, egyszerű többséggel határoz a 
sürgősség kérdésében. Kérem, szavazzanak.  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság 
elfogadta a sürgősséget. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  41/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy indokoltnak látja a sürgősség okát a sürgősségi 
indítványként beterjesztett alábbi előterjesztésnél: 

Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
kerület, Bókay János utca  39-45.  alatti ingatlan víz és csatorna bekötés 
kiépítéséhez 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin — Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 
(írásbeli előterjesztés) 
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
„Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. kerület, Tömő 
utca  58.  alatti ingatlan  viz  és csatorna bekötés kiépítéséhez", elfogadás eseten javaslom  1.8. 
számon tárgyalni.  A  Bizottság vita nélkül, egyszerű többséggel határoz a sürgősség 
kérdésében. Kérem, szavazzanak.  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság elfogadta a 
sürgősséget. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  42/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy indokoltnak látja a sürgősség okát a sürgősségi 
indítványként beterjesztett alábbi előterjesztésnél: 

Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
kerület, Tömő utca  58.  alatti ingatlan  viz  és csatorna bekötés kiépítéséhez 
Előterjesztő: dr.  Balla  Katalin —Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 
(írásbeli előterjesztés) 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
„Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. Kálvária tér 
járdaszakaszainak felújításához", elfogadás esetén javaslom  I.9.  számon tárgyalni.  A 
Bizottság vita nélkül, egyszerű többséggel határoz a sürgősség kérdésében. Kérem, 
szavazzanak.  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság elfogadta a sürgősséget. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  43/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy indokoltnak látja a sürgősség okát a sürgősségi 
indítványként beterjesztett alábbi előterjesztésnél: 

Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
Kálvária tér járdaszakaszainak felújításához 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin — Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 

előterjesztés) 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Napirendünk elfogadása előtt Vörös Tamás ügyrendben kért szót. 

Vörös Tamás 
Szeretném kérni Elnök urat, hogy a többi bizottság gyakorlatához hűen csomagban tudjunk 
dönteni, tekintettel arra, hogy egy csomó olyan előterjesztésünk van, amelyek igazság szerint 
valószínűleg túl sok vitára nem fognak okot adni,  ha  egyébként mégis, akkor bárkinek szíve 
joga azt kikérni, tehát alapvetően semmilyen módon nem hátráltatja a Bizottság működését. 
Köszönöm. 
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Bizottságunk megalakulásakor célul tűztük Ici azt, hogy el fogunk térni a korábbi 
gyakorlattól... 

Vörös Tamás 
A  többiben is igy van. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
...nem érdekel, hogy a többiben mi van, Alelnök úr, mert ebben a bizottságban ez pedig nem 
így van. Tehát innentől kezdve, hogy is mondjam, én nagyon nyitottan állok az Ön javaslatai 
elé,  de  azt értse meg kérem, hogy például most, az utóbbi három hétben is előkerült egy olyan 
probléma, ami egy gázvezeték rekonstrukciója kapcsán merült fől, gondolom, azt is 
csomagban fogadta el az előző bizottság, és hát, hogy is mondjam... Én azt kértem a 
Bizottság tagjaitól, hogy mindenki a legjobb tudásának megfelelően nézze át az anyagot. 
Ehhez ezen bizottsági üléstől most már megkapják a lehető legjobb minőségben az összes 
mellékletet, úgyhogy én tényleg azt szeretném kérni mindenkitől, hogy legjobb tudása szerint 
nézze át az összes anyagot. Szerintem semmiben sem szenvedünk hátrányt, hogyha egyenként 
tárgyaljuk a napirendi pontokat, Képviselő úr. Hogyha elfogadnám a javaslatát, akkor meg 
utána azt kéne megtennem, hogy megkérjem a velem egy gyékényen áruló képviselőket, hogy 
mindig kérjék ki az összes előterjesztést, hogy külön tárgyaljuk? Szerintem sokkal 
kényelmesebb, hogyha mindegyiket szépen külön tárgyaljuk és így tudunk haladni a dolgok 
menetében. Képviselő úr már többször is felvetette ezt a dolgot és igazából ezzel is csak, hogy 
is mondjam, növeli a Bizottságra fordított időt. Remélem, hogy nem siet. ... (hozzászólás nem 
hallható)... Szerintem alapvetően nincsen, a Bizottság a munkáját jól elvégzi, Önök is 
rendszeresen készülnek,  bar  nem mindig jelennek meg teljes létszámban,  de  ezt szerencsére 
mindig előre jelzik, amiért nagyon hálás vagyok. Tudunk együtt dolgozni, abszolút jó a 
szakmai kapcsolat mind a hármójukkal, úgyhogy szerintem a jövőben is ehhez tartsuk 
magunkat, és tárgyaljuk az összes előterjesztést egyenként. Akkor most szavazzunk a 
meghívóban kiküldött és az elmondottak szerint módosított napirendi javaslatról.  A  Bizottság 
vita nélkül, egyszerű többséggel határoz a napirendi pontokról. Kérem, szavazzanak.  7  igen,  0 
nem,  0  tartózkodással a Bizottság elfogadta a napirendet. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  44/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy az alábbi napirendet fogadja el: 

Napirend 

I. Átruházott hatáskörben meghozható döntések 
(írásbeli elékedesztések) 

1.  Beszámoló a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. Városüzemeltetési 
Igazgatóság  2020.  I. félévi tevékenységéről 
Előterjesztő: Sztctnek Endre - Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 
városüzemeltetési igazgatója 
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2. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
kerület, Kőfaragó utca  8.  szám alatti ingatlan csatornabekötés kiépítéséhez 
Előterjesztő dr. Balla Katalin - Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 

3. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
kerület, Mosonyi utca felújításának (Fiumei út — Festetics György utca között) 
útépítési és forgalomtechnikai engedélyezési és kiviteli tervéhez 
Előterjesztő: dr Balla Katalin - Gazdálkodási ügyosztály vezetője 

4. Ivókút telepítése a  Budapest  VIII. kerület, Kálvária téren 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin - Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 

5. Javaslat társasházi pályázatok elbírálására 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin - Gazdálkodási Elgyosztály vezetője 

6. Javaslat a VEKOP-6.2.1.-15-2016.00013 FP3 — egészséget életmódra ösztönző 
program keretében mozgásra ösztönző aszfaltrajzok elhelyezéséhez tulajdonosi 
hozzájárulás megadására 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin — Gazdálkodási Úgyosztály vezetője 

7. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
kerület, Bókay János utca  39-45.  alatti ingatlan  viz  és csatorna bekötés 
kiépítéséhez 
Előterjesztő: dr.  Balla  Katalin — Gazdálkodási ügyosztály vezetője 

8. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
kerület, Tömő utca  58.  alatti ingatlan víz és csatorna bekötés kiépítéséhez 
Előterjesztő: dr.  Balla  Katalin — Gazdálkodási ügyosztály vezetője 

9. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
Kálvária tér járdaszakaszainak felújításához 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin — Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 

II. Képviselő-testületi előterjesztések 
(írásbeli előterjesztések) 

1.  Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
önkormányzati pénzeszközök átmenetileg szabadrendelkezésű részének 
pénzpiaci jellegű lekötéséről 
Előterjesztő: Pikó András - polgármester 
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I. Átruházott hatáskörben meghozható döntések 

Napirend  1.1.  pontja:  Beszámoló  a  Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 
Városüzemeltetési Igazgatóság  2020. I.  félévi tevékenységéről 
Előterjesztő: Sztanek Endre - Józseftárosi Gazdálkodási Központ  Zn.  városüzemeltetési 
igazgatója 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
A  napirend vitáját megnyitom. Elöljáróban annyit mondanék, hogy ez egy nagyon rendkívüli 
alkalom. Köszönjük szépen, hogy elkészült a beszámoló. Hogyha jól tudom, akkor ez a 
korábbiakban a VPB előtt még sosem járt, így az  Ai  bizottsági struktúrában arra is lehetőséget 
szerettem volna biztosítani, hogy a Városüzemeltetési Bizottság meg tudja hallgatni a 
Városüzemeltetési Igazgatót az elvégzett tevékenységéről. Ennek adtunk egy hivatalos 
keretet, Képviselő  fir.  Meg is kérném igazgató-helyettes urat, hogy indítsa el a prezentációt és 
tekintsük meg közösen, utána pedig tegyék fel a kérdéseiket a beszámolóval kapcsolatban. 

Sztanek Endre 
Röviden szeretném ismertetni  a  Józsefvárosi Gazdálkodás Központ  Zn.  Városüzemeltetési 
Igazgatóság tevékenységét.  A  Városüzemeltetési Igazgatóság rengeteg tevékenységéből 
fakadóan sok-sok irodából áll, és ezek az irodák hajtják végre  a  feladatainkat.  Az  egyik  a 
Kertészeti Iroda, amelyrő l majd részletesebben fogok beszélni.  A  másik  a  Kerületőrségi Iroda, 
harmadik  a  Karbantartó Iroda és negyedik  a  Köztisztasági Iroda. Ezek az irodák látják  el a  fő 
tevékenységünket.  Most  egy picit részletesebben szeretném elmondani, mit tevékenykedik  a 
Kertészeti Iroda. Sok-sok zöld területünk  van,  mindösszesen  72  ezer  m2  gyepfelülettel 
rendelkezünk, melyeket kezelnünk kell. Nem szeretnék rengeteg számadatot tartalmazóan 
beszélni, az benne  van a  féléves jelentésben, ezzel nem szeretnék untatni senkit. Hogyha 
valakit nagyon érdekel, akkor  berme van a  féléves beszámolóban. Nézzük  a  kertészeti 
tevékenységet. Először  is a  fűnyírást szeretném megemlíteni,  72  ezer  m2  gyepfelületen 
nyírunk füvet külső vállalkozóval együtt.  A  járvány ideje alatt  a  költségek csökkentése 
érdekében rengeteg parkot, teret vettünk vissza  a  külső vállalkozótól és ezeket  a  parkokat mi 
nyírjuk.  Az  eszközeink:  mint  látható,  van  traktorunk,  van  tologatós fűnyírónk és fűkaszánk, 
ezekkel próbáljuk meg rendbe termi ezeket  a  parkokat, próbáljuk  a  füvet folyamatosan nyírni. 
A  fűnyírásnál fontos szerepet játszik, illetve leginkább  a  fűkaszálásnál,  a  ponyvázási 
tevékenység  is,  ami  a  képeken  is  látható, ezzel  is  megpróbáljuk megakadályozni  a  különböző 
baleseteket, károkozásokat.  A  következő fontos tevékenysége  a  Kertészet Irodának  a 
metszések végrehajtása,  a  sövények vágása. Ezt leginkább kertészeti szempontból hajtjuk 
végre,  de  figyelembe vesszük folyamatosan  a  dekoratív metszéseket  is,  illetve azt  is,  hogy 
takaríthatóak  is  legyenek  a  cserjék, illetve ezek  a  metszeni való növények. Következő feladata 
a  Kertészet Irodának  a  fák gallyazása. Itt leginkább  a  gyalogosforgalom biztosítását tartjuk 
szem előtt, hogy  a  gyalogosok  el  tudjanak menni  a  lelógó faágaktól, illetve figyelembe 
vesszük teljes mértékben  a  közlekedési táblák láthatóságát  is.  Következő az ültetési 
tevékenységünk, itt leginkább szűkösek  a  kereteink, az eszközeink, ezért inkább csak  a  kisebb 
ágyások kialakítását hajtjuk végre, illetve ezen kisebb ágyásoknál  a  pótlásokat hajtjuk végre. 
Van 70  darab gyönyörű szép virágoszlopunk, melyeknek az ültetését  is  mi hajtjuk végre, 
illetve ezeknek  a  virágoszlopoknak  a  pótlását  is,  ftivesítését  is.  Ezen kívül persze még  a 
gyomlálást  is.  Fentieken túl, ahhoz, hogy gyönyörű szép virágok legyenek, illetve szép zöld 
növényzetünk legyen, fontos szerepet játszik az öntözés  is a  tevékenységünkben. Sok helyen 
még nincsen öntözőrendszerünk, ezért kénytelenek vagyunk öntözni, ezt vagy hálózatról, 
vagy pedig lajtkocsiról hajtjuk végre. További feladatunk  a  lombszedés, amely leginkább csak 
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ősszel, illetve tavasszal jelentkezik.  A  lombszedést is kézi illetve gépi eszközökkel próbáljuk 
meg végrehajtani, és hogyha sikerült összeszednünk a lombokat, akkor egy vállalkozó ezt 
mind elviszi és megsemmisítik, illetve komposztálják. Úgy van megkötve a szerződés, hogy 
ezeket mindenféleképpen komposztüzembe viszik. Köztisztasági tevékenységünk: a 
Köztisztaság Iroda hajtja végre. Rengeteg feladatunk van ebben a feladatkörben is. Az 
irodának kézi és gépi tevékenysége van, Józsefváros közterületeinek tisztántartása a 
legfontosabb feladatunk. Ezt többféleképpen hajtjuk végre: egyrészt kézi szemétszedési 
tevékenységünk van, a kézi takarítóink a hét minden napján folyamatosan takarítják a 
közterületeinket reggel 6-tól  20  óráig kettő műszakban, és hétvégén is. Ezen kívül ürítjük a 
kukákat, elég sok kuka elhelyezésére került sor az utóbbi években, mindösszesen az FKF-es 
kukákkal együtt  kb. 1100  kuka található Józsefváros közterületein. Ebből  kb. 800-900  db az, 
ami általunk telepített és általunk ürítendő. Ezeket a kukákat  kb.  kétnaponta tudjuk üríteni. 
Van, amelyiket csak háromnaponta, attól függ, hogy az útvonalból mennyire esik ki, illetve 
mennyire használják az emberek,  de  nagyon sok, rengeteg kukánk van. Következő 
tevékenységünk a gépi takarítás. Összesen négy takarítógéppel rendelkezünk. Három kisebb 
járdatakarító géppel és egy nagyobb takarítógéppel. Ezekhez a takarítógépekhez többféle 
adapter is rendelkezésünkre áll. Alapból kefés takarítógépek, másrészt ezeket át lehet alakítani 
nagynyomású mosóvá, illetve a téli időszakban pedig hómaró adapterrel is rendelkezünk.  A 
gépek szintén két műszakban dolgoznak, alapvetően reggel  6-tál este  8  óráig. Hétvégén csak 
szombaton takarítunk figyelembe véve a lakossági igényt, hogy vasárnap pihenőnap, ne 
zajongjanak a gépek, ezért vasárnap nem mennek ki a gépek.  A  nagynyomású 
mosóberendezésről majd később is beszélek, mert a járványveszély idején nagyon fontos 
szerepet kaptak ezek a takarítógépek. Ezeknek is köszönhető, hogy le tudtuk lassítani 
szerintem a járvány terjedését Józsefvárosban,  de  majd egy kicsit később fogok erről beszélni. 
A  fentieken túl van kettő tartályos mosógépünk, amely  2  db gépjármű. I  m3-es  víztartállyal 
van felszerelve, illetve van hozzá  1  db nagynyomású mosóadapter. Eezeket a gépjárműveket 
olyan helyeken használjuk, ahol nem fér el a takarítógép. Itt is látják, hogy alapvetően fel 
tudna menni a gép,  de  a távolban ott lehet látni a tűzesapot, és amiatt a tűzcsap miatt a 
takarítógép nem tud végigmenni az utcán, ezért kénytelenek vagyunk ilyen gépjánnfire szerelt 
nagynyomású mosóval takarítani az utat. Ezek a gépjárművek takarítják a különböző 
utcabútorainkat is, mint például a kukákat, a padokat, az olyan ülőhelyiségeket, ahová 
szeretettel leülnek az emberek, ezeket ezekkel a gépekkel takarítjuk, illetve a parkokban lévő 
szökőkutakat is ezekkel a nagynyomású berendezésekkel takarítjuk ki. Következő feladatunk 
a kutyafuttatók takarítása.  A  kutyafuttatókat alapvetően kézi erővel próbáljuk meg rendbe 
tenni, ez azt jelenti, hogy van egy kollegánk, aki napi rendszerességgel szépen megpróbálja 
összeszedni az ott maradt kutyaürüléket, amit a gazdik nem nagyon szednek össze. Ezen felül 
intézkedtünk, hogy hetente egyszer, csütörtöki napon mind a  12  db kutyafuttató fertőtlenítésre 
kerüljön. Alapvetően egy bio folyadékkal van végrehajtva a fertőtlenítés, ez lebontja a 
kutyaürüléket, és ezzel próbáljuk meg hetente egyszer végigtakarítani a kutyafuttatókat. 
Következő feladata a Köztisztasági Irodának a játszóterek takarítása illetve fertőtlenítése.  A 
vírus ideje alatt a játszótereink le voltak zárva, ettől függetlenül mi ezeket a játszóeszközöket 
folyamatosan takarítottuk, illetve havonta egyszer a vírus ideje alatt, amikor le voltak zárva, 
mert azért voltak, akik mégiscsak bemásztak és használták ezeket a játszóeszközöket. Ettől 
függetlenül, amikor vége lett a járványveszélynek, onnantól kezdve heti háromszor 
fertőtlenítjük a játszóeszközöket. Megpróbáljuk olyan időben, amikor még nincsenek kint a 
gyerekek. Alapvetően ezt a reggeli nyitás előtt hajtjuk végre hétfőn, szerdán és pénteken.  A 
játszóeszközökről majd később lesz szó a Karbantartó Irodánál is, ők karbantartják, illetve 
minősítik ezeket az eszközöket.  A  Köztisztasági Irodának vannak speciális feladatai is, mint 
például a drogszemét gyűjtése.  A  drogszemét gyűjtéshez a kollégánk rendelkezik mindenféle 
védőeszközökkel, védőoltással, rengeteg feladata van. Sajnos nagyon sokan eldobálják a 
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drogos tűket, amik különösen veszélyes hulladéknak számítanak, a Dankó utcai telephelyre 
szállítja be ez a kollégánk. Természetesen statisztika is készül, hogy  hol  szedett össze és 
mennyi drogos tilt. Olyan tárolóeszközeink vannak, amibe csak befele lehet rakni ezeket a 
tűket, kifele viszont nem jön, és ezeket a  -flake,  amikor megtelik, akkor a JEK elszállítja és 
megsemmisíti. Amikor valamilyen rendezvény van, akkor ez a drog-ügyes kolléga azért 
kimegy és megpróbálja összeszedni, hogy a rendezvény ideje alatt ne találkozhassanak drogos 
tűkkel az emberek.  A  másik ilyen speciális feladatunk a folyókák tisztántartása. Ez egy 
különleges feladat, sajnos nagyon sok időt vesz el a tevékenységünkből,  de  fontos 
megcsinálni, mert különben nem fog lefolyni a víz és akkor állandóan vízben tapicskálunk és 
nem tudunk így haladni. Következő fontos feladatunk a téli időszakban hó- és síkosság-
mentesítés. Ezeket szintén kétféleképpen hajtjuk végre: egyrészt kézi takarítással, másrészt 
pedig gépi takarítással. Mint mondtam, a takarító gépekhez van síkosság-mentesítő adapter, 
nagyon szépen, látványosan,  1,20  m szélesen tudja felmarni a havat, hátul pedig nem sót, 
hanem biomasszát rak ki, ami síkosság-mentesít. Illetve van egy traktorunk is, amihez szintén 
van egy adapterünk, ami hómaróval rendelkezik, éppen itt látható a képen. Illetve rengeteg 
kézi erővel dolgozunk azon, hogy meglegyen a síkosság-mentesítés. Elsősorban a parkokat 
takarítjuk, majd utána jönnek a járdák, és akik esetleg elfelejtették vagy nem tudták 
megcsinálni, azért mi is rámegyünk és segítünk a lakosságnak ebben a tevékenységében is. 
Következő óriási nagy feladatunk az illegális hulladék összeszedése. Sajnos most is látjuk, 
hogy egyre több a Józsefvárosban kirakott hulladék. Ez köszönhető a lomtalanítás 
elmaradásának, ámbár -  ha  minden igaz, akkor - augusztus  8-tál 12-ig lesz a lomtalanítás 
végrehajtása. Viszont sajnos nagyon sok az illegális hulladékkirakás. Alapvetően havonta 
olyan  450-550 m3  szemetet szedünk össze a városban összességében, és  kb.  ennek az %-ét 
teszi ki az illegális hulladék, amit a lakosok folyamatosan kipakolnak. Ez rengeteg szerintem. 
A  lakosság kérésére azért szoktunk alapvetően hulladékot elvinni,  de  azt nem nagyon szeretik 
az emberek, mert azért fizetni kell, úgyhogy inkább kirakják az utcára és majd mi 
összeszedjük. Következő a Karbantartó Iroda tevékenysége.  A  Karbantartó Irodánk az összes 
közterületi utcabútor karbantartását végzi, ezen felül ugye ide tartoznak a pollerek, a padok, 
stb. Sajnos a pollereket nagyon-nagyon sokan kiütik, illetve nem figyelnek a gépjárművezetők 
és nekimennek, vannak, akik  direkt  is nekimennek, hogy oda tudjanak parkolni, mert akkor 
azt hiszik, hogy ingyenes a parkolás. Ezeket nekünk mind vissza kell helyezni a helyére.  A 
leszakadt, letört, illetve megrongált kukákat is a Karbantartó Iroda teszi helyre. Illetve vannak 
különböző parkolásgátlók, kövek, virágládák stb., ezeknek a helyrerakása illetve a 
karbantartása is az ő feladatuk.  A  Karbantartó Iroda tevékenységéhez tartozik a játszótereken 
elhelyezett játszóeszközök karbantartása, cseréje, illetve folyamatos figyelése, hogy az esési 
tér, a játszóeszközök faanyagai, illetve a játszóeszközök megfelelőségi bizonyítvánnyal 
rendelkezzenek. Tavalyi évben lejárt az összes, úgyhogy az idei évben a vírus alatt 
hálaistennek egy csomó játszóeszközt meg tudtunk javítani, illetve minősítettük az összes 
játszóeszközünket. Sajnos nem mindegyik játszóeszköz ment át a minősítésen. Voltak 
egyesek, amelyek a szabvány változása miatt már nem alkalmasak külterületi játszóeszköznek 
Ezeket a hiányosságokat megszüntettük, elbontottunk olyan játszóeszközöket, amik nem 
feleltek meg a szabványnak, illetve amiket már nem lehetett megjavítani, mert elkorrodáltak, 
alkalmatlanok voltak a játszásra, ezeket eltávolítottuk. Hálaistennek nem olyan sok volt, azt 
hiszem,  kb.  négy ilyen eszköz volt, amit el kellett bontani. Az összes többit meg tudtuk 
javítani és most már mindegyik visszaállt a helyére.  A  következő tevékenység a Józsefváros 
tulajdonában lévő utak, járdák karbantartása. Itt hozzá kell tennem, hogy alapvetően  2 m2 
javításáig van kapacitásunk illetve eszközeink. Sajnos a  2 m2-nél nagyobb kátyúkat vagy 
hiányosságokat nem nagyon tudjuk megszüntetni saját hatáskörben, ezeket külső vállalkozó 
hajtja végre leginkább. Alapvetően a téli időszakban keletkeznek a kátyúk vagy tavasszal, 
amikor felolvad a terület, és akkor utána nekiállunk és megpróbáljuk az összes kátyút 
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helyretenni mind a járdákon, mind pedig az úttesteken. Itt a képeken lehet látni egy-két olyan 
hiányosságot, - ez például több mint  2  m', ezt mi nem tudjuk helyreállítani,  de  a külső 
vállalkozó természetesen igen - az ilyen kisebbeket, amik a csatorna mellett találhatók, azokat 
természetesen mi megpróbáljuk nagyon gyorsan megcsinálni, hogy ne legyenek belőle 
nagyobb károk. Kerületőrség Iroda a következő tevékenységi körünk.  A  Kerületőrség Iroda a 
közbiztonsági feladatok ellátásához tartozik. Azt tudni kell, hogy a közbiztonsági feladatokat 
többen is hajtják végre a kerületben. Egyrészt a rendőrség, illetve a közterület-felügyelet, 
nekik hatósági jogkörük is van.  A  mi kerületőreinknek nincsen hatósági jogkörük, ők a 
személyes jelenléttel próbálják meg a parkokat megóvni mindenféle rongálástól.  A 
tevékenységük többféle: vannak egyrészt  24  órás őrszolgálataink, amelyek általában a 
lekerített tereken vannak. Itt olvasható: FiDo tér, Golgota tér,  Horvath Mihaly  tér, Kálvária 
tér, Losonci tér, Mátyás tér, és a Teleki tér, ahol  24  órás szolgáltunk van. Illetve van  12  órás 
szolgálatunk is a  Molnar  Ferenc téren illetve a II.  Janos  Pál papa téren. Illetve van egy járőr 
párosunk, amelyik reggel 10-től este 10-ig tevékenykedik azokon a játszótereken, ahol 
egyáltalán nincsenek őrök, mint például a Nagy  ho-ho-horgász játszótér, a  Gutenberg  tér, a 
Német utcai játszótér. Ezeken a játszótereken folyamatosan, egy-kétóránként megjelennek és 
megpróbálják jelenlétünkkel a rendet fenntartani. Az ő munkájukat segítik a térgondnokok. 
Köztük a különbség, hogy a kerületőrök vagyonvédelmi igazolvánnyal rendelkeznek, ők 
vagyonőri jogosultságokkal rendelkeznek, a térgondnokok pedig segítik a kerületőrök 
tevékenységét. Ezen kívül alkalmazunk kerületgondnokokat is kilenc körzetben június 1-jétől 
a korábbi  12  helyett. Ők folyamatosan heti jelentést tesznek a kerületben lévő utcák, közterek, 
parkok és egyéb járdák vagy utcabútorok rongálásáról, vagy esetleg hogyha tapasztalnak 
valamit, akkor azt jelzik felénk.  A  Kerületőrségünk tevékenysége is az idei évben egy kicsit 
kibővült: a Teleki téri piac őrzésével, illetve vagyonvédelmi tevékenységünk is lett: a 
Vagyongazdálkodási Igazgatóság épületeit, objektumait is mi őrizzük.  A  kerületőrök 
alapvetően segítséget is adnak természetesen a többi irodának. Azokon a tereken, ahol 
állandóan vannak, ott természetesen megpróbálják a darabos hulladékot összeszedni, 
alapvetően metszési feladatokat is hajtanak végre, fünyírási illetve lombszedési, és 
gereblyézési feladatokat, illetve ahol nincs öntözőrendszer, ott besegítenek a kertészeknek az 
öntözési tevékenységek végrehajtásában is.  De  a legfontosabb a szemétszedés. 
Igazgatóságunknak is rengeteg feladata van, mi osztjuk szét a feladatokat, illetve nálunk van 
az iktatási tevékenység, a beérkező rengeteg  e-mail,  bejelentések, panaszok kezelése. 
Nagyon-nagyon sokfelől érkeznek bejelentések. Nyilvános a Városüzemeltetési Igazgatóság 
városi telefonszáma is, az  e-mail  is. Illetve többféle fórumon keresztül kapjuk a panaszokat, 
úgymint a járókelő.hu, a VarGo-n keresztül, illetve a Józsefváros applikáción keresztül is 
kapjuk a bejelentéseket. Ezen kívül természetesen mindenhonnan jönnek e-mailek is, akár az 
én  e-mail  címemre, akár pedig a JGK Zrt.  e-mail  címére, amit szintén továbbítanak nekünk. 
Természetesen vannak egyéb feladataink is, az kimerül a JGK Zrt.-n belül más 
igazgatóságokkal való együttműködésben.  A  közvécék, a nyolc darab  mobil WC 
karbantartását, tisztántartását is alapvetően mi hajtjuk végre. Ugyan ez a szolgáltató feladata, 
de  a szolgáltató alapvetően szerződés szerint egyszeri karbantartást, tisztítást vállal a 
megfelelő összegért. Az a baj, hogy többet nem. Viszont az Önkormányzat kétszeri tisztítást 
kért, amit mi végre is hajtanak hétfő illetve csütörtöki napokon, vagy keddi és pénteki 
napokon, attól ftigg, hogy hogyan alakulnak az ünnepnapok. Viszont a Városüzemeltetési 
Igazgatóság ezeket a közvécéket illetve  mobil  WC-ket hetente egyszer lefertőtleníti, lemossa 
kívül-belül illetve ezen alkalmakkor kihelyezünk WC-papírokat, kihelyezünk kézmosókat. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Naponta. Hetentét mondott. 
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Sztanek Endre 
Bocsánat, naponta, igen mindennap egyszer, így van. Tehát naponta lefertőtlenítjük, lemossuk 
ezeket a vécéket, visszatesszük a leszaggatott információs táblákat, mert az emberek azt 
hiszik, hogyha nincs kirakva, hogy mit nem szabad, akkor mindent szabad. Ezért sajnos 
leszaggatják,  de  mi visszarakjuk. Kirakjuk a WC-papírokat, a kéztörlőket, illetve feltöltjük 
vízzel a tartályokat. Alapvetően a cég is ezt megcsinálja, csak mondom, ők hetente egyszer 
illetve kétszer csinálják meg, és nem tudnak annyi vizet szállítani, hogy mindegyik WC-re 
jusson elég víz a kézmosóhoz. Azt tárgyaltuk meg velük, hogy mi feltöltjük minden egyes 
alkalommal ezeket a víztartályokat, hisz nekünk van lajtkocsink, és az ő feladatuk pedig az, 
hogy a kézfertőtlenítő tablettákat helyezzék el ezekbe a tartályokba. Ezekből a vizes 
tartályokból természetesen inni nem lehet, ez kifejezetten olyan kézmosó víz, ami alapvetően 
fertőtleníti is az emberek kezét, hogyha használják a kézmosót. Szoktunk a lakosság helyett is 
tevékenykedni, mint már mondtam. Nagyon sokszor van az, amikor fertőtlenítünk vagy 
takarítunk, vagy nyírjuk a füvet azokon a területeken, ahol nekik kellene, mert a jogszabály 
azt írja, hogy a ház falától egészen az úttest széléig a lakosság feladata a járda takarítása, 
illetve a fűnyírás is. Van, ahol ez nem nagyon valósul meg, és  ha  már nagyon csúnya, akkor 
inkább megyünk és megcsináljuk mi, mert nem mindig van felszólítás ellenére sem 
hajlandóság. Szakértői tevékenységet is végrehajtunk: kertész kollégáink.  Most  már 
hálaistennek kettő kertészmérnökkel is rendelkezünk. Az egyik a helyettesem, Angi úr, akit az 
elején elfelejtettem bemutatni,  de ő is itt van. Illetve a Kertészeti irodavezetőnk szintén 
kertészmérnöki diplomával rendelkezik. Úgyhogy bármikor megkereshetnek bennünket, mi 
szívesen állunk mindenkinek a rendelkezésére és szakértői tevékenységet is tudunk nyújtani 
ezekben a kérdésekben. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Köszönjük szépen.  Ha  valakinek van kérdése a Bizottság tagjai közül akár az elhangzott 
prezentációhoz, akár az előterjesztés mellékletéhez, akkor kérem, hogy azt most tegyék fól a 
Bizottság tagjai. Elsőként megadom a szót Vörös Tamás képviselő úrnak. 

Vörös Tamás 
Első körben jelezném, hogy ezeknek az ismeretterjesztő típusú prezentációknak, azt 
gondolom, maximum a bizottsági ülések végén van helye, tekintettel arra, hogy olyan 
információ, ami nem ismerhető meg, nem hangzott el, tehát ezek tudva lévő információk. És 
igazából magát a beszámolót sem érintette, hiszen abban ennél jóval konkrétabb és pontosabb 
információk vannak. Ez inkább egy általános ismertető volt az Igazgatóság működéséről. Azt 
is értem, hogy Elnök úrnak minden percre szüksége van, hogy kitöltse az időt, és megpróbálja 
ezt a Bizottságot valamilyen módon oda helyezni a térképre,  de  ez még a korábbi SZMSZ-ről 
folytatott vitáinkra vezet vissza és igazából azt mutatja, hogy ezt az érdemi öt, plusz négy 
sürgősségi előterjesztést meg tudtuk volna vitatni szerintem másik bizottság keretében is. 
Főleg úgy, hogy előre bejelentem, nem szándékozok egyikhez sem hozzászólni és ellene 
szavazni, mert teljesen természetesen támogatandók, nincsen igazából semmilyen olyan 
kérdés, ami vitát tudna generálni. Ettől persze lehetne,  de  semmi értelme nincs ezeknek az 
időhúzó manővereknek, inkább a Bizottság méltóságát, és a Képviselő-testület méltóságát 
csorbítja. Az egyetlenegy  vitas  előterjesztés egyébként is ez az  1.  pont lenne, hiszen arra nem 
kaptunk választ, hogy ugyan mi a csodáért néz ki úgy a kerület, miért olyan koszos, mint 
amilyen soha nem volt, vagy legalábbis évtizedes távlatban nem volt, mi az oka annak, hogy 
gondozatlanok a közterületek, mi az oka annak, hogy soha ennyi probléma nem volt a 
kerületben, vagy legalábbis tizenéves távlatban nem volt, mint most van. Elolvastam a 
beszámolót és abból az derült ki, hogy ilyen jó még soha nem volt a helyzet,  de  ez nyilván 
szöges ellentétben áll azzal egyébként, amit Önök is el szoktak ismerni bizottsági üléseken, 
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hogy van mit ezzel a problémával kezdeni. Erről szó nincsen benne, hogy mitől alakult ki ez a 
probléma. Amit viszont mindenképpen szükséges megjegyezni, hogy én tudom, hogy ez nem 
az Igazgatóságon múlt. És éppen ezért azt gondolom, hogy Önök valamennyire áldozatai 
annak a meggondolatlan lépéssorozatnak, amit a tisztelt többség követett el a józsefvárosiak 
ellenében. Gondolok itt arra, hogy  Budapest  szociális problémáját ideimportálták, nem voltak 
képesek a józsefvárosiak érdekeit érvényesíteni, lazítottak a szankciókon, és ez ide vezetett.  A 
nyolc pottyantós WC-nek a legitimitása pedig különös kérdőjeleket tartalmaz még mindig 
számunkra. Majd talán erre is kapunk választ, hogy valójában annak mi értelme volt... 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Tehát hogyha jól értem Képviselőtársamat, Alelnök urat, akkor Ön azt gondolja, hogy a 
korábbi bizottsági struktúrában, amiben két bizottság volt, és amiben a VPB, az a bizottság, 
amelynek nyilván ez a bizottság is a része volt, tehát az volt a méltóságteljes folyamat, hogy 
ott csomagban szavaztak előterjesztésekről, és volt olyan bizottsági ülés, ami öt perc alatt 
véget ért. Tehát az méltóságteljes, és az, hogy átbeszélünk mindent részletesen és normálisan, 
az pedig nem méltóságteljes, és - hogy is mondjam - a józsefvárosiak ellen való támadásként 
értékeli, és az Ön munkaóráinak megnövekedését, azt valamiféle hátrányként éli. Tehát akkor 
pénzpazarlás az, hogy itt megbeszéljük részletesen a dolgokat? Értem. Szerintem más 
pénzpazarlás, van egy pár folyamatot, amit felderítettünk korábban is. ...(hozzászólás nem 

Képviselő úr, esetleg folytathatunk párbeszédet, hogyha kér szót, akkor meg fogja 
kapni, mint ahogy eddig mindig. Köszönöm szépen. Egyébként pedig a  mobil  WC-k 
legitimitását megkérdőjelezni, botorság, elég nagyfokú botorság. Esetleg, hogyha gondolja, 
akkor szívesen elmegyek Önnel egy  kört  a kerületben, megnézhetünk egy pár olyan részt, 
amit - hát, hogy is mondjam, nem akarok vulgáris lenni,  de  - korábban „szarösvénynek" 
hívtak, meg társaik. Olyan részei vannak a kerületünknek, egyébként pont két azon a 
területen, amit egyébként pont nem mi tartunk fenn, ez a Rákóczi tér és a Köztársaság tér, ami 

hogy is mondjam - egészen elképesztő és durva. Ezzel valamit kezdeni kell. Az, hogy 
Önök  13 even  keresztül nem nyitottak közvécéket, mert az volt a mondás, hogy nem érdemes 
vécét csinálni, mert onnan ellopnak mindent, nem érdemes oda embert tenni, mert az sokba 
kerül... Tehát ugye, kinek mi a fontos? Hogy emberek tömegei, tucatjai vannak olyan 
egészségügyi állapotban, hogy muszáj nekik elmenni vécére. Akkor ezek a józsefvárosi 
emberek inkább ne menjenek ki az utcára, merthogy nincs hova menniük, vagy esetleg 
végezzék el a dolgukat a bokorban? Képviselő úr kicsit jobban meggondolhatná, hogy miket 
mond itt a politikai vagdalkozás közben és szerintem nem kéne - hogy is mondjam - lesajnálni 
ezt a - hogy is mondjam - elég formabontó próbálkozást, amit megtettünk.  De  hát azért itt 
útközben jött egy járvány, és amit ugye Ön sem kérdőjelezhet meg, hogy bizony elég sok 
forrást felemésztett.  Hat,  bizony szükség volt ezekre a vécékre, Képviselő úr, és igyekezni 
fogunk a jövőben, hogy normális vécék is legyenek, nemcsak ilyen  mobil  toalettek. Igen, 
normális vécék személyzettel ellátva, olyan emberrel, aki ügyel arra, hogy a vécék tiszták 
legyenek és használhatóak mindig. Nagyon örülök, hogy Képviselő úr úgy érzi, hogy nem 
kell a kerületben ilyen dolog, mert Ön ezek szerint nem szokta használni a közterületeinket, 
de  más szokta, Képviselő úr. Van itt egy pár tízezer ember, aki szokott utcán, tereken létezni, 
leülni a parkban, és hát gondolkodni az élet dolgain. Mező Ágnes bizottsági tagnak adom meg 
a szót. 

Mező Ágnes 
A  köztisztaságról lenne egy jó pár konkrétabb kérdésem is. Az egyik, hogy egyenlőtlenségek 
vannak a köztisztaságban a kerületnek különböző területein. Ezt hogyan kezelik?  A 
fertőtlenítést, amit a Covid vírus alatt most bevezettek a takarítógépekkel kapcsolatban is, ezt 
a veszélyhelyzeten kívüli időszakban fenntartják-e, hogyan, milyen módon, illetve mi a 
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Javaslatuk erre vonatkozóan? Majd ismétlem, elmondom a köztisztasági kérdéseket.  A 
Jelentésben olvastam, hogy a kézi takarítók létszámának  12  főre való emelését javasolják. Ezt 
hogyan fogják kigazdálkodni, illetve hogy történik a döntés a létszámbővítésről? És mi az oka 
a közfoglalkoztatottak egy fős létszámának?  A  társasházak járda takarításának az ellenőrzését, 
most ugye felhívta az Önkormányzat a társasházak figyelmét, hogy ellenőrizni fogják. Azt ki 
ellenőrzi például? És a  mobil  WC-kel kapcsolatban: mi az Önök javaslata arra, hogy most 
maradni fognak a  mobil  WC-k, akkor mennyi legyen, vagy mennyire lenne szükség esetleg, 
folyamatosan maradjanak, vagy végleges vécék kellenének? Illetve mely területeken 
hiányoznak még esetleg  mobil  WC-k? 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Igazgató úr, szóban vagy később írásban? Szóban. 

Sztanek Endre 
Menjünk visszafelé, mert úgy meg tudtam jegyezni. Tehát a  mobil  WC-kel kapcsolatosan: a 
Városüzemeltetésnek csak takarítási, meg karbantartási feladatai vannak. Ezt az 
Önkormányzat helyezte ki, az Önkormányzat felelős azért, hogy hány db ilyen  mobil  WC-t 
helyez ki és hova. Tehát ebbe a Városüzemeltetési Igazgatóságnak... ...(közheszólcis nem 
hallható)... Nekem lehetne több javaslatom is. Azt el szoktam mondani, hogy ezek a vécék 
240  literes tartállyal rendelkeznek. Összesen nyolc darab ilyen vécé van, amit hetente kétszer 
ürítenek. Vécénként hetente  480  liternyi ürüléket visznek el. Ez az ürülék havonta  kb. 4 m3. 
Ha  ez az ürülék mind az utcára kerülne, akkor mi nagy bajba kerülnénk, úgyhogy 
véleményem szerint jó döntés született. Vannak bizonyos helyek, mint például a Rákóczi tér, 
ahol egy db ilyen  mobil WC  van, ott esetleg megfontolandó lenne kettőt kihelyezni, vagy még 
plusz egyet,  de  mint mondtam, nem az én tisztem eldönteni, hogy hány darab  mobil WC 
legyen és  hol  legyen.  A  járda ellenőrzéssel kapcsolatosan azt tudom mondani, hogy ezt a 
feladatot a közterület-felügyelet kapta meg, neki kell egy összegző jelentést írnia, és az ő 
jelentésük alapján, gondolom én, majd akkor fogunk menni takarítani, ahol kell.  A 
létszámunk emelését a Képviselő-testület hagyja jóvá alapvetően, a közszolgálati szerződés 
alapján. Azért szeretnénk megemelni  12  fővel a létszámot, mivel délelőtti-délutáni takarítást 
hajtunk végre.  A  délutáni takarítás alapvetően csak a gócpontokra irányul. Szeretnénk 
kibővíteni ezt a létszámot ahhoz, hogy minden utcára, minden járdaszakaszra, minden 
közterületre akár naponta legalább kétszer tudjunk visszamenni. Ahhoz mindenféleképpen, 
elengedhetetlenül szükséges lenne a  12  fővel történő emelése.  A  jelenlegi létszámmal szintén 
meg tudjuk ezt oldani, csak úgy sokkal hatásosabb lenne és hatékonyabb lenne a 
tevékenységünk. Tehát jelenleg is reggel 6-tól este 8-ig takarítjuk Józsefváros valamennyi 
utcáját délutáni illetve délelőtti műszakban kézi illetve gépi erővel. Valamennyi gépünk 
szintén bevetésen van és reggel 6-tól este 8-ig mennek. Idekapcsolódva mondom a 
fertőtlenítést is, a gépi takarítású fertőtlenítést.  A  fertőtlenítési útvonalunkon folyamatosan 
változtattunk. Követtük a koronavírus járványveszély esetén az információkat, illetve azt, 
hogy melyek a gócpontjainak és folyamatosan ennek megfelelően változtattunk az 
útvonalakon. Az elején, amikor még nem voltak bezárva a játszóterek meg az iskolák, akkor 
az iskolák illetve a játszóterek előtt fertőtlenítettünk. Amikor az iskolák már majdnem 
bezárásra kerültek,  de  még volt lehetősége az embereknek, hogy oda vigyék a gyerekeket az 
óvodákba, akkor természetesen az óvodák, iskolák és a bölcsődék voltak elsődlegesen 
fertőtlenítve és takarítva. Amikor ez megszűnt, akkor átálltunk az idősotthonok illetve 
hajléktalanszállók előtti járdák fertőtlenítésére, majd később a gyógyszertárak, posták, üzletek 
következtek, ahogy éppen alakult a járványveszély, ennek mindig folyamatosan 
utánamentünk. Jelen pillanatban ezeket most elhagytuk, legalábbis nem olyan fontossági 
sorrendben tesszük ezeket a tevékenységeinket,  de  alapvetően az utcatakarítás, a fertőtlenítés 
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megmaradt. Az útvonal, amelyen a takarítógépek mennek, a JGK Zrt. honlapján megtalálható. 
Folyamatosan változik  es  folyamatosan rakjuk fel a változásokat. Közfoglalkoztatás.  A 
közfoglalkoztatásba ennyi ember jelentkezett mindösszesen közfoglalkoztatottnak.  A  járvány 
előtt, február környékén alapvetően mindig megszűnik ez a közfoglalkoztatás, mert ez nem  12 
hónapra szól, hanem csak — azt hiszem — tíz hónapra, mindig van benne egy ilyen kéthónapos 
rész, majd  ha  jól tudom, a kormány március-április környékén visszavezette a 
közfoglalkoztatás intézményét,  de  nem jelentkezett senki, úgyhogy most nincsen.  A 
területenkénti egyenetlenségek. Itt nem tudom, mire tetszik gondolni az egyenetlenségeknél. 
Hogy van, ahol többször takarítunk, van, ahol kevesebbszer? Az igény? Igen. Folyamatosan 
nézzük az igényeket és ennek megfelelően kialakítottunk bizonyos gócpontokat, ahol tudjuk, 
hogy koszosabb a város, mert olyan a lakosság összetétele, illetve olyanok a körülmények, 
hogy nem nagyon veszik figyelembe azt, hogy mi  mit  teszünk a városért és nem figyelnek rá, 
mert ugyanúgy eldobják a csikket, ugyanúgy eldobják a szemetet, ugyanúgy odapiszkítanak a 
járdára vagy két  auto  közé. Ezeket a gócpontokat folyamatosan figyeljük, és ennek 
megfelelően átirányítjuk az embereinket és ennek megfelelően van a takarítási hatékonyság, 
illetve a sűrűség megállapítva. Vannak bizonyos kerületrészek, ahol elegendő a heti négyszeri 
takarítás, van, ahol heti ötszöri-hatszori takarítás is kell akár. Hogyha a Corvin negyedet 
veszem, ott napi takarítás van, sőt napi kétszeri takarítás is. 

A  Bizottság létszáma — Tóth Tímea távozásával — 6. f6're változott. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Én annyit fűznék hozzá, ehhez az utolsó ponthoz, hogy arra kérném az Igazgatóságot, hogy a 
Népszínház utcára merőleges utcák takarítását,  ha  lehet, akkor a jövőben, míg a nyári időszak 
véget nem ér, különösen ebben az időszakban, fokozzuk itt a takarítást. Gondolok a Márkus 
Emilia  utcára, a Somogyi Béla utcára, a Bacsó Béla utcára, a Víg utcára, a Tolnai Lajos utcára 
és az  Aurora  utcára legfőképp. Tehát a Népszínház utcára merőleges utcák tekintetében 
kérem, hogy erre figyeljünk jobban. És ami még a beszámolóból is világossá vált, hogy 
költségvetési szempontok is vezettek ahhoz, hogy az idei évben a Kertészeti Iroda több 
munkát végzett el saját erőből, mint korábban, én ebbe az irányba mozdulnék el a jövőben, 
próbáljunk meg fölvenni több kertészt, lenne feladat bőven, hogyha jól tudom, és a kisebb 
kertészeti munkákat végezze el az iroda. Ezt a státuszt és az eszközöket pedig a jövő évi 
költségvetésbe igyekszünk betervezni, erről pedig egyeztessünk a közeljövőben. Megadom a 
szót Vörös Tamás képviselő úrnak. 

Vörös Tamás 
Csak egy rövid kitérő.  A  Bizottságnak a hatékonysága nem összekeverendő a hosszával,  de  ez 
csak lábjegyzet. Főleg akkor nem, hogyha az itt lévő kollégáknak a munkaidejéből rabolunk 
el időt teljesen felesleges látszat tevékenységekért, amit Ön, mint ennek a Bizottságnak az 
elnöke folytat. Már  50  perce üldögélünk itt és még egy szavazásig nem sikerült eljutnunk. Ez, 
ne haragudjanak,  de  ez nem egy bizottság, ez ismerkedés azzal, hogy működik az 
Önkormányzat... 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Van valami tartalmi megjegyzése a Képviselő úrnak, vagy...? 
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Vörös Tamás 
...nem egy bizottsági ülésnek  a  témája. Teiniészetesen legitim kérdések,  de  azt gondolom, 
hogy az itt lévő előterjesztésről, vagy erről  a  tájékoztatóról fogunk dönteni.  A  tájékoztató 
pedig továbbra sem tartalmazza azokat  a  kérdéseket, amiket feltettünk. Tehát azt, hogy  a 
nyolc pottyantós vécének  a  járvány kezelésben milyen szerepe  van,  azt továbbra sem tudtuk 
meg.  Az,  hogy miért jó az, hogy korábban meglévő köztisztasági problémákra az Önök 
politikája nyomán ennek  a  sokszorosát zúdították  a  kerületre és akkor - én nem használnék 
olyan szavakat,  mint  Elnök úr használt  a  kerülettel kapcsolatban -,  de  kétségkívül  most  már 
nem csak ilyen típusú utcákról, hanem kerületrészekről beszélhetünk.  De  nem beszélt arról 
Igazgató úr, hogy  a  közterület-felügyelettel az együttműködésük mennyire aktív, tekintettel 
arra, hogy  a  köztisztasági problémák egy jelentős része összekapcsolódik  a 
szabálysértésekkel, összekapcsolódik olyan kérdésekkel  is,  amelyeket korábban tudott kezelni 
a  városvezetés.  Az,  hogy  a  Rákóczi téren probléma  volt,  az tény.  Az,  hogy probléma lesz, az 
is  tény, mert Önök még azokat  a  lehetőségeket  is  elvették  a  közterület-felügyelettől és  a 
hatóságtól, vagy  a  rendőrségtől, amelyek eddig megvoltak. Úgyhogy az, hogy Önök azt 
gondolták, hogy  TOI-TOI  WC-k kellenek  a  kerületbe és ez fogja üstökösként kilőni  a  fejlődés 
útjára ezt  a  városrészt, az azt gondolom - és igyekszem visszafogni magam -, hogy az egy 
téves elképzelés  volt.  Én szeretném megkérdezni, hogy  a  lakossági visszajelzések alapján 
megfelelőnek tartják-e ezeket az irányokat. Érkeznek-e Önökhöz bátorító levelek, amelyek azt 
mondják, hogy így tovább, és javul-e  a  helyzet? Mert - megmondom őszintén - alapvetően az 
emberekkel beszélgetve,  de  hát azt hiszem, bárki, aki kimegy az utcára, azt látja, hogy ilyen 
koszos ez  a  város még nem  volt.  És még egyszer mondom, ez nem az Önök hibája, hanem  a 
városvezetéséé, aki nem biztosította  a  megfelelő feltételrendszert ahhoz, hogy Önök  a 
munkájukat  el  tudják végezni, sem jogszabályi sem anyagi vonatkozásban. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Köszönjük szépen ezt a tartalmas hozzászólást, Képviselő úr. Önt hallgatva az az érzésem 
keletkezett, hogy Önnek két nyunyókája van, mint ahogy az Operatív Törzse méltán  hires 
vezetője behozta ezt a köztudatba, az egyik a  mobil  toalettek, a másik pedig a bizottsági ülés 
hossza, amiről másodjára távozik egyébként, biztos nagyon fontos frakcióvezetői 
tevékenysége van. Szóval egyébként a Képviselő úr távollétében is elmondom, amit neki 
szántam, tehát hogy azt a Fidesz frakcióvezetőjétől meghallgatni, hogy egy bizottság, vagy 
egy — esetünkben — bizottsági ülés hossza az nem mércéje a hatékonyságnak, az különösen 
arcpirító és arcátlan dolog. Vörös Tamás Képviselő úr képviselő-testületi üléseken küzd, mint 
malac a jégen, akár egyedül is, képviselőtársai nincsenek jelen,  de ő azért szót kér, küzd 
folyamatosan, hozzászól akkor is, amikor már harmadjára is magát ismétli. Tehát szerintem ez 
nem vezet semmiféle jó dologra. Én azt gondolom, hogy ez egy fontos dolog volt, hogy 
meghallgattuk ezt a beszámolót, köszönjük szépen az elvégzett munkát és a beszámolót is. 
Valóban van még hova fejlődni,  de  azért azt állítani, hogy a város most a legkoszosabb és 
sosem volt még ilyen koszos, az botorság. Nem tudom, hogy akik ezt mondják, azok az elmúlt 
20  évben  hol  voltak. Egy javuló tendencia volt az utóbbi időszakban, ami most megtorpanni 
látszik,  de  küzdünk azon, hogy ez másképp legyen,  de  azt állítani, hogy sosem volt még ilyen 
koszos ez a kerület, az egész egyszerűen hazugság. Ez nem igaz.  A  szubjektív érzések, az egy 
dolog, a tények pedig megint egy más dolog.  De  szerintem haladjunk tovább, mert van még 
mirő l döntenünk a mai bizottsági ülésünkön. Utoljára megadom a szót Mező Ágnes bizottsági 
tagnak. 

Mező Ágnes 
Nekem még volna két kérdéscsoportom Sztanek Endréhez,  de  mielőtt abba belekezdek, Vörös 
Képviselő úr felvetésére reagálnék. Lehet, hogy nem tudom, hogy hogy működik a politika 
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meg a bizottságok,  de  én úgy jöttem ide, hogy ez egy szakbizottság és a szakbizottságokban 
szakmai munkát végzünk, tehát szakpolitikai kérdéseket föl lehet tenni, és mindezt ugye 
munkaidőben, a mi saját munkaidőnkben tartjuk meg, munkahelyről jövünk el, stb. Tehát 
mondjuk így, akik itt dolgoznak, vagy ezt biztosítják nekünk, tehát mi megtettük azt, hogy a 
saját munkaidőnk rovására meg szabadidőnk rovására ide jövünk munkaidőben, úgyhogy nem 
gondolom, hogy ez akadály lenne.  A  két kérdéscsoport pedig, az egyik a hulladéklerakás. 
Hogyan lehetne csökkenthető az illegális szemét elszállítására fordított pénz és idő? Milyen 
módszert javasolnának arra, hogy ez kevesebb legyen? Illetve szerveznek-e 
veszélyeshulladék-gyűjtési akciót? Tehát a hulladékgyűjtéssel kapcsolatban, főleg az illegális 
hulladéklerakással milyen szakmai javaslataik volnának?  A  másik pedig, hogy - amit az Elnök 
Úr is említett nekem is volna egy ilyen felvetésem, én is ezen gondolkodtam, hogy melyek 
azok a külső szolgáltatók, akiket érdemes megtartani és melyek azok a területek, ahol 
hatékonyabban végeznék a feladatokat a belső munkatársak, felelősségteljesen, jobban lehet 
őket irányítani illetve ellenőrizni. Van-e erre pénzügyi felmérésünk vagy csinálnának-e erre 
kalkulációt, hogy melyek azok a területek, amelyeket gazdaságosabban és 
felelősségteljesebben meg lehet oldani, rugalmasabban, belső erőforrásokkal? 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Annyi kiegészítést még tennék, hogy szerintem Képviselő úr itt a jelenlévő 
ügyosztályvezetők, irodavezető kollégákra gondolt, valamint a technikai személyzetre és 
segítségre.  De  ez az egész azért egy kicsit visszás, merthogy pont ők azok, akik folyamatosan 
húzzák az időt mindenféle - hát, hogy is mondjam — ismétlésekkel, politikai balhéval. 
Képviselő úr csak a mai bizottsági ülésen háromszor mondta el, hogy miért ilyen hosszú, 
ezzel is növelte a bizottsági ülés hosszát.  De  megadom a szót Igazgató úrnak utoljára, hogy 
akkor még ezt a kis kiegészítést tegye meg. 

Sztanek Endre 
Köszönöm szépen a válaszadási lehetőséget. Először is a hulladéklerakással kapcsolatosan 
szeretnék válaszolni. Az illegális hulladék kihelyezésével kapcsolatosan már évek óta küzd 
Józsefváros. Tudjuk nagyon jól, hogy itt az illegális hulladéklerakás folyamatos tendenciát 
mutat. Ez ellen leginkább a kamerarendszer és a közterület-felügyelet hatékony fellépése lehet 
az egyik megoldás. Alapvetően mi adatot szolgáltatunk minden egyes esetben a közterület-
felügyelet felé, amikor illegális kipakolást észlelünk. Lefényképezzük és küldjük a közterület-
felügyelet felé, ők az intézkedést végrehajtják, hogy aztán milyen jogkövetkezményei vagy 
milyen következményei vannak, arról mi nem tudunk. Ez már hatósági eljárás, abban mi nem 
veszünk részt. Ide tartozik Képviselő úr kérdése is, hogy mennyire működünk együtt a 
közterület-felügyelettel. Folyamatosan, minden egyes ilyen esetben közreműködünk a 
közterület-felügyelettel, minden egyes információt megadunk a részükre, ők már hatósági 
Jogkörrel rendelkeznek, és hatóságilag eljárnak ezekben az ügyekben.  A  másik kérdés a 
veszélyes hulladékkal kapcsolatosan, az FKF folyamatosan szervez ilyen akciókat.  Most  is 
lesz az augusztus 8-tól  I2-ig tartó lomtalanítás kapcsán veszélyeshulladék-gyűjtés. Meg 
vannak határozva a pontos helyszínek, hogy a lakosság hova tudja vinni a veszélyes 
hulladékot, erre külön fel is hívtuk a figyelmet a társasházak felé, hogy legyenek szívesek 
tájékoztassák a lakosságot külön is, hogy a veszélyes hulladékot ne a szokásos lomtalanítási 
hulladékok közé rakják, mert az FKF onnan nem fogja elvinni. Külön meg vannak határozva 
azok a helyszínek, ahová ezeket a veszélyes hulladékokat ingyen és bénnentve el lehet vinni. 
Tehát ez ki van adva, a Társasházkezelő Iroda ezt tudja, minden társasház tájékoztatva van. 
Külső vállalkozókkal kapcsolatos kérdés: ez egy eléggé komplex és bonyolult feladat. Az, 
hogy ezt a hatalmas mennyiségű és méretű parkot tudjuk kezelni, külső vállalkozó nélkül nem 
lehetséges. Nincs annyi ember a világon, amennyi ezt tudja kezelni. Mindenféleképpen 
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szükség van külső vállalkozók bevetésére. Egyetértek Elnök úr javaslatával, hogy vegyünk 
még fel kertészeket, ezzel csökkenteni tudjuk valamelyest a külső vállalkozók tevékenységét, 
de  kizárni nem lehet őket, tehát muszáj.  A  kertészettel kapcsolatosan adnám Angi urat és 
akkor ő tud erre válaszolni. 

Angi István 
Csak nagyon-nagyon gyorsan.  A  kertészeti munkák java része főleg a legköltségesebb részei, 
ezek dömpingmunkák. Ez azt jelenti, hogy minél rövidebb idő alatt kell minél nagyobb 
mennyiségű munkát megcsinálni.  A  külső vállalkozónak az a feladata, hogy egyszerre 
élőmunkát, élő erőt hozzon ide  15-20  fővel és egy-két vagy maximum három nap alatt 
végezzen egy olyan feladattal, amit meg kell csinálni. Így ilyen állományt fenntartani nem 
költséghatékony. Gyakorlatilag ezért ők több kerületben folyamatosan adnak ezeknek a 
napszámosoknak - gyakorlatilag — munkát. Másrészről nagyon sok szakmai munka van, 
ilyenek például a fasori fenntartások, ehhez nagyon komoly géppark, felkészültség, szakmai 
tudás kell, ezt sem lehet fenntartani rentábilisan egy ilyen pici kerületben. Vannak, amiket át 
lehet venni,  de  nagyon sok mindent nem érdemes átvenni, mert nincs rá költség rendelve, 
vagy hogy mondjam pontosan. 

Sztanek Endre 
Még Vörös Képviselő úrnak szeretnék válaszolni az e-mailekkel kapcsolatosan. Nagyon sok 
e-mailt kapunk, van köztük panaszos is és van köztük dicsérő  e-mail  is. És egyre több dicsérő 
e-mailünk érkezik, amit nagyon szépen köszönünk mindenkinek, aki látja azt, hogy mi 
mennyit küzdünk és harcolunk azért, hogy Józsefváros tiszta legyen, és élhető környezetet 
tudjunk varázsolni. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Ha  nincs további hozzászólás, akkor a napirend vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom az  1 
pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.  5  igen,  1  nem,  0  tartózkodással a Bizottság elfogadta a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  45/2020.  (VII.15.) számú határozata 

Beszámoló a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. Városüzemeltetési Igazgatóság 
2020. 1.  félévi tevékenységéről 

(5  igen,  1  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja a JGK Zrt. Városüzemeltetési 
Igazgatóság  2020.  I. félévi tevékenységéről szóló beszámolót. 

Felelős: JGK Zrt. Városüzemeltetési Igazgató 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: JGK Zrt. Városüzemeltetési Igazgatóság 

Napirend  1.2.  pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest  VIII. kerület, Kőfaragó utca  8.  szám alatti ingatlan csatornabekötés 
kiépítéséhez 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin - Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
A  napirend vitáját megnyitom, megadom a szót Könczöl Dávid Képviselő úrnak. 

Könczöl Dávid 
A  Hivatalt szeretném megkérni arra,  bogy  amikor át lesz véve majd az úttest helyreállítása, a 
munkálatok után, akkor kiemelt figyelemmel kövessék majd ezt az egészet, mert a jelenlegi 
állapotában is ott az úttest elég rossz minőségű lett, most az építési munkálatok során. 
Térkővel van lerakva már egy ideje ott az úttest és kimozdultak, ami veszélyes a biciklis 
közlekedésre, illetve az autóknak sem tesz jót, hogyha ez így marad, és hogyha abba az 
állapotba állítják majd vissza, és nem a megfelelőbe. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Amennyiben nincs további hozzászólás, a napirend vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom az  1 
pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság elfogadta a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  46/2020.  (VII.15.) számú határozata 

Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadása a  Budapest  VIII. kerület, Kőfaragó 
utca  8.  szám alatti ingatlan csatornabekötés kiépítéséhez 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja 
Garage  Kft. (székhely:  1088 Budapest,  Múzeum utca  9.  III.  em. 16.:  cégjegyzékszám:  01 09 
262067)  által benyújtott, a  Budapest  VIII. kerület, Kőfaragó utca  8.  szám alatti ingatlan 
csatoniabekötés terv (Rsz: GV-0.G-01) szerinti kiépítésének közterületi munkáihoz, az alábbi 
feltételekkel és kikötésekkel: 

a. ezen hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez szükséges egyéb 
szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól, 

b. a hozzájárulás a Kőfaragó utca (hrsz:  36473)  munkálatokkal érintett területére terjed 
ki, 

c. a beruházónak (építtetőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást a 
vonatkozó rendelet  (19/1994. (V.31.)  ICLIVM rendelet) szerinti mellékletek 
csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat maradéktalanul be kell 
tartani, 

d. kötelezi a beruházót/kivitelezőt a bontási helyek megfelelő helyreállítására, melyre a 
beruházó/kivitelező  5  év garanciát vállal: 
• a bontással érintett útpálya burkolatát az alábbi rétegrenddel kell helyreállítani 

szerkezeti rétegenként  20-20 cm  átlapolással: 
meglévő térkő burkolat 

- 4 cm  vtg.  NZ 2/5  bazaltágyazat 
15 cm C12/15  beton burkolatalap) 

- 18 cm M56  mechanikai stabilizáció) 
• a bontással érintett járda burkolatát az alábbi rétegrenddel kell helyreállítani 

szerkezeti rétegenként  20-20 cm  átlapolással: 
- meglévő térkő burkolat 

4 cm  vtg.  NZ 2/5  bazaltágyazat 
10 cm C12/15  beton burkolatalap) 
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—  15 cm  vtg. fagyálló homokos kavics ágyazat Trq  95%  (más anyaggal nem 
helyettesíthető) 

e. az engedélyes köteles a munkák (helyreállítás) elkészültéről a közterület tulajdonosát 
írásban értesíteni, 

f. a hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok előírásainak maradéktalan 
betartásával, a döntés napjától számított  1  évig érvényes.. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Napirend  1.3.  pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest  VIII. kerület, Mosonyi utca felújításának (Fiumei út — Festetics György utca 
között) útépítési és forgalomtechnikai engedélyezési és kiviteli tervéhez 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin - Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
A  napirend vitáját. Megadom a szót Pálfi Gergely Képviselő úrnak. 

Pálfi Gergely 
Én is itt a Hivatal figyelmét szeretném kérni ebben a kérdéskörben, hogy ezen felújítás vagy 
építkezés kapcsán az utca egyik fele meg fog újulni,  ha  lehet, akkor a közeljövőben 
próbáljunk ennek erőforrást és költségvetési tervet találni, hogy az utca másik felét hasonló 
minőségben és kinézetben meg tudja újítani az Önkormányzat. Ez szerintem nagyon jól nézne 
ki. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Köszönjük a felvetést, igyekszünk a jövő évi költségvetésbe betervezni. Meglátjuk, sikerül-e, 
bízunk benne. Amennyiben nincs további kérdés, illetve hozzászólás, a napirend vitáját 
lezárom. Szavazásra bocsátom az I pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű 
többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság elfogadta 
a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  47/2020.  (VII.15.) számú határozata 

Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadása a  Budapest  VIII. kerület, Mosonyi 
utca felújításának (Fiumei  fit  — Festetics György utca között) útépítési és 

forgalomtechnikai engedélyezési és kiviteli tervéhez 
(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy 

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja a ZAHORA Kft. (cégjegyzékszám:  13 09 

110895; 2161  Csomád, Zahora  u 9.)  által készített,  Budapest  VIII. Mosonyi utca Festetics 
György utca és Fiumei út közötti szakasz felújításának útépítési és forgalomtechnikai tervéhez 

(Tsz:  474/2019  — engedélyezési és kiviteli terv szintű), az alábbi feltételekkel és kikötésekkel: 
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g. 

a. a hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez szükséges egyéb 
szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól, 

b. a beruházónak (építtetőnek) a forgalmi rendre vonatkozóan be kell szerezni a  Budapest 
Közút Zrt. forgalomtechnikai kezelői hozzájárulását, 

c. a csapadékvíz elvezetés, így a víznyelő kiváltások és az új víznyelők kiépítésének 
tervdokumentációjához a Fővárosi Csatornázási Művek Zrt. és a tulajdonos 
Önkormányzat hozzájárulását be kell szerezni, 

d. a hozzájárulás a Mosonyi utca (hrsz:  34582)  terv szerinti munkálatokkal érintett 
területére terjed ki, 

e. kötelezi a kivitelezőt a felújítás megfelelő minőségben történő elvégzésére, melyre a 
beruházó/kivitelező közösen  5  év garanciát vállal: 

• Térköves parkoló állások, kapubehajtó: 
— 8 cm  vtg. beton térkő 

3 cm  vtg. NZ2/5 ágyazó homok 
20 cm  vtg. Ckt-4 betonalap 

- 20 cm  vtg. fagyálló homokos kavics ágyazat Trq  96%  (más anyaggal 
nem helyettesíthető) 

• Térkő járda: 
- 6 cm  vtg. beton térkő 
- 3 cm  vtg NZ2/5 ágyazó homok 
- 15 cm  vtg. Ckt-4 betonalap 
- 15 cm  vtg. fagyálló homokos kavics ágyazat Trq  96%  (más anyaggal 

nem helyettesíthető) 
• Teljes pályaszerkezet csere: 

— 4,5 cm  vtg. AC11  (N)  kopó kopóréteg 
4,5 cm  vtg AC11  (N)  kötő kötőréteg 
20 cm  vtg. Ckt-4 betonalap 
20 cm  vtg. fagyálló homokos kavics ágyazat Trq  96%  (más anyaggal 
nem helyettesíthető) 

• Járdaépítés 
— 3 cm  AC4  (N)  hengerelt aszfalt kopóréteg 
— CKt-4 cementstabilizációs útalap szükség szerinti vastagságban 

a beruházónak (építtetőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást a 
vonatkozó rendelet  (19/1994. (V.31.)  KHVM rendelet) szerinti mellékletek csatolásával 
előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat maradéktalanul be kell tartani, 
ezen hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok előírásainak 
maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított  1  évig érvényes. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 

Napirend  1.4.  pontja: Ivókút telepítése a  Budapest  VIII. kerület, Kálvária téren 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin - Gazdálkodási Úgyosztály vezetője 

Camara-Bereczki Ferenc  Miklos 
A  napirend vitáját megnyitom. Megadom a szót Eröss Gábor Alpolgármester úrnak. 
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Dr. Erőss Gábor 
Csak röviden mondanám akkor, hogy ez annak a „Hűsítő  Budapest"  projektnek a keretében 
valósulna meg a Kálvária téren, amelynek az első lépését és első eredményét már láthatják a 
tisztelt bizottsági tagok a Blaha Lujza téren, ahol ez a hűsítő szigete megjelent a tér közepén, 
pont azon a ponton, ahol egész nap tűz a nap.  A  buszra várakozók itt a Blaha Lujza téren már 
egy ilyen zöld falas installáció árnyékában, egy kicsit elviselhetőbb körülmények között 
várakozhatnak, és ott is van víz. És ami most létesül a Kálvária téren —  ha  a tisztelt Bizottság a 
jóváhagyását adja —, az pedig egy olyan ivókút, amely biztosítja, hogy a környéken sétálók a 
nagy hőségben tudjanak friss vizet inni és így felfrissülni a kánikulában, nemcsak idén 
nyáron, hanem mostantól mindig. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Annyi még kiegészítésként, hogy láthatták a mellékletben, hogy a kerületben összesen három 
helyen létesül ivókút, ebből egy helyre kell megadnunk nekünk a közútkezelői hozzájárulást, 
ez a Kálvária tér. Létesülni fog még az Orczy téren és a Harminckettesek terén, hogy  ha  jól 
emlékszem. Megadom a szót Könczöl Dávid Képviselő úrnak. 

Könczöl Dávid 
Üdvözlöm ezt az előterjesztést. Arra szeretném megkérni ehhez kapcsolódóan a JGK 
munkatársait, hogy vizsgálják meg azt, hogy a Lőrinc pap téri ivókút állapotát hogyan lehetne 
javítani, és újra működőképessé tenni majd a jövőben. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Annyi kérdésem  van  még, hogy  ha  jól láttam, akkor ez arra  a  vízvezetékre lesz rákötve, 
amiről  a  kis Kálvária téri kutyafuttatóban lévő csap működik, hogy  a  vízóra kérdéskörét 
tisztázzuk egy későbbi megbeszélésen. Ezt még fontosnak tartom. Amennyiben nincs további 
hozzászólás, akkor  a  napirend vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom az  1  pontból álló 
határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  .gen, 
0  nem,  0  tartózkodással  a  Bizottság elfogadta  a  határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  48/2020.  (VII.15.) számú határozata 

Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadása a  Budapest  VIII. kerület, Kálvária 
téren ivókút telepítéséhez 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja 
a  Fővárosi Vízművek Zrt. (cégjegyzékszám:  01-10-042451;  székhely:  1138 Budapest,  Váci út 
182.)  Mérnökszolgálati Osztálya által készített,  a Budapest  VIII. kerület, Kálvária téren 
létesítendő ivókút kiviteli terv (Msz:  FV-22/2020/13)  szerinti kiépítésének közterületi 
munkáihoz, az alábbi feltételekkel és kikötésekkel: 

a. ezen hozzájárulás  a  beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez szükséges 
egyéb szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól, 

b. a  hozzájárulás  a  Kálvária tér (hrsz:  35865/1)  munkálatokkal érintett területére 
terjed ki, 

c. a  beruházónak (építtetőnek)  a  munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást  a 
vonatkozó rendelet  (19/1994. (V.31.)  KHVM rendelet) szerinti mellékletek 
csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat maradéktalanul 
be  kell tartani, 
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d. a  munkálatok során figyelembe kell venni  a  fák védelméről szóló  MSZ  12042 
szabvány előírásait,  a  bontással érintett zöldterület helyreállításakor  a 
zöldterület részét képező, károsodott (kitermelt, szennyeződött illetve 
elszállított) termőtalaj pótlását -  I.  osztályú termőföld visszatöltésével — kell 
elvégezni, 

e. kötelezi  a  beruházót/kivitelezőt  a  bontási helyek megfelelő helyreállítására, 
f. az engedélyes köteles  a  munkák (helyreállítás) elkészültéről  a  közterület 

tulajdonosát írásban értesíteni, 
g. jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 

előírásainak maradéktalan betartásával,  a  döntés napjától számított  1  évig 
érvényes. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 

Napirend  1.5.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin - Gazdálkodási ügyosztály vezetője 

Camara-Bereczki Ferenc  Miklos 
A  napirend vitáját megnyitom. Amennyiben nincs hozzászólás, a napirend vitáját lezárom. 
Szavazásra bocsátom az  1.  határozati javaslatot: Déri Miksa  u. 6.  Elfogadásához egyszerű 
többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság elfogadta 
a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  49/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Déri Miksa  u. 6.  szám 
alatti társasház alap gázvezeték tömörré tétele, központi fűtéshez tartozó gázérzékelő 
felújítása tárgyában benyújtott pályázatának támogatására  1.205.055 Ft  vissza nem 
térítendő és  1.205.056 Ft  kamatmentes kölcsöntámogatás megítélését javasolja, és felkéri 
a polgármestert a társasházzal megkötendő támogatási szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Szavazásra bocsátom a  2.  határozati javaslatot: Baross  u. 119/A.  Elfogadásához egyszerű 
többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással elfogadta a Bizottság 
a határozatot. 
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Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  50/2020.  (VH.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Baross  u. 119/A  szám 
alatti társasház lift feltijitási munkálatai tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 
1.239.200 Ft  vissza nem térítendő és  1.239.200 Ft  kamatmentes kölcsöntámogatás 
megítélését javasolja, és felkéri a polgármestert a társasházzal megkötendő támogatási 
szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
A 3.  határozati javaslatot bocsátom szavazásra: Hungária körút  10/A.  Elfogadásához egyszerű 
többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással elfogadtuk a 
határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  51/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Hungária körút  10/A 
szám alatti társasház kéménybélelés tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 
752.725 Ft  vissza nem térítendő és  752.725 Ft  kamatmentes kölcsöntámogatás 
megítélését javasolja, és felkéri a polgármestert a társasházzal megkötendő támogatási 
szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
4.  határozati javaslat: Rákóczi út  75.  Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással elfogadtuk a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  52/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Rákóczi út  75.  szám 
alatti társasház kétnénysepröjárda félújítása tárgyában benyújtott pályázatának 
támogatására  824.079 Ft  vissza nem térítendő és  824.079 Ft  kamatmentes 
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kölcsöntámogatás megítélését javasolja, és felkéri a polgármestert a társasházzal 
megkötendő támogatási szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
5. határozati javaslat: Csobánc  u. 4.  Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással elfogadtuk a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  53/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Csobánc  u. 4.  szám 
alatti társasház . födémcsere — életveszély elhárítás tárgyában benyújtott pályázatának 
támogatására  897.925 Ft  vissza nem térítendő és  897.925 Ft  kamatmentes 
kölcsöntámogatás megítélését javasolja, és felkéri a polgánnestert a társasházzal 
megkötendő támogatási szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
6. határozati javaslat: Kisfaludy  u. 26.  Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással elfogadtuk a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  54/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Kisfaludy  u. 26.  szám 
alatti társasház Iiiggeolyosó felújítás tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 
3.053.102 Ft  vissza nem térítendő és  1.500.000 Ft  kamatmentes kölcsöntámogatás 
megítélését javasolja, és felkéri a polgármestert a társasházzal megkötendő támogatási 
szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
7. határozati javaslat: Bezerédj  u. 19.  Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással elfogadtuk a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  55/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Bezerédj  u. 19.  szám 
alatti társasház kéményjárda-felújitás tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 
247.047 Ft  vissza nem térítendő és  247.048 Ft  kamatmentes kölcsöntámogatás 
megítélését javasolja, és felkéri a polgármestert a társasházzal megkötendő támogatási 
szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
8. határozati javaslat: Baross  u. 10.  Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással elfogadtuk a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  56/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Baross  u. 10.  szám 
alatti társasház kéményseprő-járda felújítása tárgyában benyújtott pályázatának 
támogatására  997.500 Ft  vissza nem térítendő és  997.500 Ft  kamatmentes 
kölcsöntámogatás megítélését javasolja, és felkéri a polgármestert a társasházzal 
megkötendő támogatási szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
9. határozati javaslat: Koszorú  u. 24.  Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással elfogadtuk a határozatot. 
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Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  57/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Koszorú  u. 24.  szám 
alatti társasház gázalapvezeték felújítása tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 
1.080.961 Ft  vissza nem térítendő és  1.080.961 Ft  kamatmentes kölcsöntámogatás 
megítélését javasolja, és felkéri a polgármestert a társasházzal megkötendő támogatási 
szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Szavazásra bocsátom az utolsó,  10.  határozati javaslatot: Vay Ádám  u. 3.  Elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság 
elfogadta a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  58/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy a  Budapest  VIII., Vay Ádám  u. 3.  szám 
alatti társasház gázalapvezeték felnlítása tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 
892.484 Ft  vissza nem térítendő és  892.484 Ft  kamatmentes kölcsöntámogatás 
megítélését javasolja, és felkéri a polgármestert a társasházzal megkötendő támogatási 
szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Napirend  1.6.  pontja: Javaslat a VEKOP-6.2.1.-15-2016.00013 FP3 — egészséget 
életmódra ösztönző program keretében mozgásra ösztönző aszfaltrajzok elhelyezéséhez 
tulajdonosi hozzájárulás megadására 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin — Gazdálkodási ügyosztály vezetője 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Sürgősségi előterjesztés.  A  napirend vitáját megnyitom. Megadom a szót Mező Ágnes 
bizottsági tagnak. 

Mező Ágnes 
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Arról szeretnék érdeklődni, hogy azt látom, hogy ezek a felfestések három hónap alatt 
lekopnak. Valamikor az Önkormányzat fizetett — valószínűleg nem kevés pénzt — a 
művésznek, aki megalkotta ezeket az aszfaltrajzokat. Érdeklődni szeretnék, hogy van-e arra 
mód, hogy ez tartós festékkel kerüljön fel, illetve  ha  lekopik a festék, újrafestik-e. Miért ez a 
döntés, hogy ez a festék csak néhány hónapig fog működni, miért nem lehet ezt 
meghosszabbítani? Mennyit fizettek a művésznek? Mennyibe került ez eddig nekünk? 

Camara-Bereczki Ferenc  Miklos 
A  választ  13  napon belül írásban fogja megkapni Amennyiben nincs további kérdés illetve 
hozzászólás, a napirend vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom az  1  pontból álló határozati 
javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0 
tartózkodással elfogadtuk a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  59/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy tulajdonosi hozzájárulását adja Józsefváros 
Közösségeiért Nonprofit Zrt. (adószám:  25313433-2-42;  székhely:  1084 Budapest,  Mátyás tér 
15.  ) által mozgásra ösztönző aszfaltrajzok felfestéséhez az alábbi helyszínen: 

Budapest  VIII. kerület,  36139/5  hrsz. Tömő utca és Jázmin utca felőli bejáratánál 1-1  db 
Budapest  VIII. kerület, Népszínház utca  59.  szám előtt 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Népszínház utca  45  és Kun utca sarkán 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Teleki László tér sarkán  1  db I db 
Budapest  VIII. kerület, Teleki László tér -  Bauer  Sándor utca sarkán  1  db 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Magdolna utca  2.  szám előtt és l-1 db 
a Magdolna utca  2.  Szűz utca felőli oldala előtt 
Budapest  VIII. kerület, Szigetvári  u. 1.  szám előtt I db 
Budapest  VIII. kerület, Német utca  14.  szám előtt és Német utca  14.—  József utca 1-1  db 
felöli oldala előtt 
Budapest  VIII. kerület, Mátyás tér  15.  szám előtt 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Mátyás tér  99  busz megállójánál 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Nagy Fuvaros utca  27.  szám előtt a  99  busz megállójánál 1  db 
Budapest  VIII. kerület,  Bauer  Sándor utca  6-8.  szám előtt 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Magdolna utca  47.  szám előtt I db 
Budapest  VIII. kerület, Losonci téren az iskola és a játszótér között 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Losonci téren játszótér és a trafóház között 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Losonci téren bölcsőde és az óvoda előtt 1-1  db 
Budapest  VIII. kerület, Dankó utca  31  szám előtt 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Karácsony Sándor utca  28-30.  szám előtt 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Karácsony Sándor utca  37.  szám előtt 1  db 
(99  busz megállójánál) 
Budapest  VIII. kerület, Karácsony Sándor utca  1  és  2.  szám előtt 1-1  db 
(99  busz megállójánál) 
Budapest  VIII. kerület, Kálvária tér (buszmegálló mellé hrsz.  35865/1) 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Kálvária tér (a játszótér Diószegi utca felőli bejáratához) 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Kálvária tér (Illés utcai gyalogátkelő mellé) 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Kálvária tér 1  db 
(buszmegálló közelébe lévő hirdető oszlop közelében hrsz.  35865/3) 
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Budapest  VIII. kerület, Illés utca  25.  szám előtt (Füvészkert bejáratához közel) 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Dobozi utca - Teleki László tér sarok 1  db 
(.,Fido  Park"  bejáratánál) 
Budapest  VIII. kerület,  Aurora  utca (Gyermekorvosi rendelő előtt) 2  db 
Budapest  VIII. kerület, Szigony utca  16.  szám előtt 1  db 
Budapest  VIII. kerület, Tömő utca  38/a  szám előtt 1  db 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Napirend  1.7.  pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest  VIII. kerület, Bókay János utca  39-45.  alatti ingatlan víz és csatorna bekötés 
kiépítéséhez 
Előtedesztö: dr. Balla Katalin — Gazdálkodási Ügyosztály vezetige 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Sürgősségi előterjesztés.  A  napirend vitáját megnyitom. Amennyiben nincs hozzászólás, a 
napirend vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom az  1  pontból álló határozati javaslatot, 
elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0 
tartózkodással elfogadtuk a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  60/2020.  (VII.15.) számú határozata 

Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadása a  Budapest  VIII. kerület, Bókay 
János utca  39-45.  alatti ingatlan víz és csatorna bekötés kiépítéséhez 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja 
a Pelikán Bt. (cégjegyzékszám:  01 09 678419;  székhely:  1164 Budapest,  Cinke  u 21/a.)  által 
tervezett (Tsz:3001),  Budapest  VIII. kerület, Bókay János utca  39-45.  sz. alatti ingatlan (hrsz.: 
36237/2)  víz- és csatornabekötés kiépítésének közterületi munkáihoz, az alábbi feltételekkel 
és kikötésekkel: 

a. ezen hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez szükséges egyéb 
szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól, 

b. a hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában álló Bókay János utca  (36211) 
munkálatokkal érintett területére terjed ki, 

c. a beruházónak (építtetőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást a 
vonatkozó rendelet  (19/1994. (V.31.)  KHVM rendelet) szerinti mellékletek 
csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat maradéktalanul be kell 
tartani, 

d. kötelezi a kivitelezőt az érintett terület megfelelő minőségben történő helyreállítására, 
melyre a beruházó/kivitelező közösen  5  év garanciát vállal: 
• a bontással érintett útpálya burkolatot az alábbi rétegrenddel kell helyreállítani, 

szerkezeti rétegenként  20-20 cm  átlapolással: 
—  4 cm  vtg. AC11 jelű hengerelt aszfaltbeton kopóréteg (az érintett forgalmi sáv 

teljes szélességében, a szélességgel megegyező hosszúságban) 
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— 7 cm  vtg. AC11 jelű hengerelt aszfaltbeton kötőréteg 
— 20 cm  vtg.  C8110-32/F  stabilizált útalap 
— 20 cm  vtg. fagyálló homokos kavics ágyazat Trq  95%  (más anyaggal nem 

helyettesíthető) 
• a bontással érintett járda burkolatot az alábbi rétegrenddel kell helyreállítani 

szerkezeti rétegenként  20-20 cm  átlapolással: 
— térkő burkolat (meglévő) 
— 4 cm  vtg.  NZ 2/5  bazaltágyazat 
— 15 cm  vtg.  C8/10-32-F1  betonalap (járműterhelés  20 cm) 
— 15 cm  vtg. homokos kavics ágyazat Trq  95%  (más anyaggal nem 

helyettesíthető) 
e. az engedélyes köteles a munkák (helyreállítás) elkészültéről a közterület tulajdonosát 

írásban értesíteni, 
L ezen hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok előírásainak 

maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított  1  évig érvényes. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Napirend  1.8.  pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest  VIII. kerület, Tömő utca  58.  alatti ingatlan víz és csatorna bekötés 
kiépítéséhez 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin — Gazdálkodási ügyosztály vezetöje 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Sürgősségi előterjesztés.  A  napirend vitáját megnyitom. Amennyiben nincs hozzászólás, a 
napirend vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom az  1  pontból álló határozati javaslatot, 
elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0 
tartózkodással elfogadtuk a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  61/2020.  (VII.15.) számú határozata 

Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadása a  Budapest  VIII. kerület, Tömő  u. 
58.  sz. ingatlan víz és csatorna bekötés kiépítéséhez 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja 
a Hajdú Közmű Kft. (cégjegyzékszám:  01 09 733078;  székhely:  1031 Budapest,  Áldomás  u. 
20.)  kérelmére, a  Budapest  VIII. kerület, Tömő  u. 58.  sz. alatti ingatlan (inz.:  36108)  víz és 
csatornabekötés terv (Tsz:  CS-2/M)  szerinti kiépítésének közterületi munkáihoz, az alábbi 
feltételekkel és kikötésekkel: 

g. ezen hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez szükséges egyéb 
szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól, 

h. a hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában álló Tömő utca (hisz:  36162/2) 
munkálatokkal érintett területére terjed ki, 
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a beruházónak (építtetőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást a 
vonatkozó rendelet  (19/1994. (V.31.)  KHVM rendelet) szerinti mellékletek 
csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat maradéktalanul be kell 
tartani, 

j. kötelezi a kivitelezőt az érintett terület megfelelő minőségben történő helyreállítására, 
melyre a beruházó/kivitelező közösen  5  év garanciát vállal: 
• a bontással érintett útpálya burkolatot az alábbi rétegrenddel kell helyreállítani, 

szerkezeti rétegenként  20-20 cm  átlapolással: 
— 4 cm  vtg.  AC 11  jelű hengerelt aszfaltbeton kopóréteg 
— 7 cm  vtg. AC11 jelű hengerelt aszfaltbeton kötőréteg 
— 20 cm  vtg.  C8/1 0-32/F  stabilizált útalap 
— 20 cm  vtg. fagyálló homokos kavics ágyazat Trq  95%  (más anyaggal nem 

helyettesíthető) 
• a bontással érintett járda burkolatot az alábbi rétegrenddel kell helyreállítani 

szerkezeti rétegenként  20-20 cm  átlapolással: 
— 3 cm  vtg.  MA-4  érdesített öntött aszfalt kopóréteg 
— 15 cm  vtg.  C8/1 0-32/F  stabilizált útalap (jármű terhelés esetén  20 cm) 
— 15 cm  vtg. fagyálló homokos kavics ágyazat Trq  95%  (más anyaggal nem 

helyettesíthető) 
k.  az engedélyes köteles a munkák (helyreállítás) elkészültéről a közterület tulajdonosát 

írásban értesíteni, 
I. ezen hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok előírásainak 

maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított  1  évig érvényes. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

Napirend  1.9.  pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest  VIII. Kálvária tér járdaszakaszainak felújításához 
Előterjesztő: dr. Balla Katalin — Gazdálkodási Ügyosztály vezetője 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
A  napirend vitáját megnyitom. Megadom a szót Mező Ágnes bizottsági tagnak. 

Mező Ágnes 
Úgy tudom, hogy ennél a felújításnál egy keskeny kis fűsáv megszüntetésre kerül, és térkő 
lesz rajta, ezért cserébe planténert telepítenek oda. Én azt szeretném javasolni, hogy inkább 
minél több fát, illetve fautánzó fát tegyünk oda. Tehát esetleg ne planténer, hanem - az a 
javaslatom lenne, hogy - fautánzó fa kerüljön oda, mert az sokkal egészségesebb és zöldebb. 

Camara-Bereczki Ferenc  Miklos 
Annyi kiegészítést tennék, hogy nagyon nehéz volt ezt a zöldsávot fenntartani és nagyon 
nehéz lenne oda fákat ültetni egyáltalán, mert a téren meglévő nagy és öreg, idős,  de  még 
egészséges fák annyira kilógnak, annyira árnyékolnak, hogy nehéz fenntartani ezt a zöldsávot. 
De  igyekszünk majd egyébként a jövőben több utcában is kialakítani egyrészt fahelyeket, 
másrészt pedig fautánzó zöld berendezéseket. Megadom a szót Igazgató-helyettes úrnak. 
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Angi István 
Igazából ezt akartam nagyjából én is elmondani. Illetve nagyon-nagyon rossz ott a 
közműhelyzet. Olyan közművek vannak, amire a közelében sem igazán lehet telepíteni, illetve 
a parkolási viszonyok miatt. Az egy kiszálló sáv, ezért az állandó taposás, illetve a 
gépjárművek közelsége miatt nem nagyon lehet ott megtartani semmilyen talajszinten lévő 
zöldfelületet.  A  tervezett planténereket viszont el lehet úgy helyezni, hogy a kiszálló autók 
észlelik, látják, hogy ott van. Az alapján lesznek majd felfestve a parkolóhelyek, vagy 
legalábbis elhelyezésre kerülnek, és sokkal könnyebb a fenntartásuk. Kevesebb az egyéb 
károkozás.  A  kutyavizelet nagyon durván elpusztítja a növényzetet.  A  faültetés a közművek 
miatt nem lehet, illetve az elmondott koros, nagyméretű fák mély árnyékolása miatt. Igy a 
fautánzó fa, mint lehetőség, ott sajnos nem is praktikus és nem is nagyon maradna meg. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Annyi kérdésem van még, hogy a Kálvária tér 13-14-gyel szemben nemrég — azt hiszem, 
másfél, vagy maximum két éve — ültetett három ezüsthárs, én nem láttam a terven,  de 
gondolom, úgy építik majd ki a térkövezést, hogy a  2,5 m2  fahely megmaradjon. 

Angi István 
Most  a Diószegi végéről beszélünk, hogyha fizikailag nézzük? 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Így van, a Csobánc utca sarkához közel. 

Angi István 
Azon a részen - tudomásom szerint - lesz majd valamennyi módosítás. Az egy nagyon új 
telepítésű aszfalt, nagyon jó állapotban lévő, ezért ott nem biztos, hogy lesz burkolatbontás, 
de  hogyha lenne, akkor nyilván megmaradna. Azok elég jó méretű fahelyek, szóval nem lesz 
beavatkozás ezen a szakaszon. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Értem. Hogyha itt nem lesz térkövezés, akkora a tér ellentétes oldalán, ami hasonló 
hosszúságú szakasz, lehetséges-e, hogy ott legyen térkövezés? 

Angi István 
Az Illés utca? Az Illés utcán egy másik beszerzés lesz kiírva. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Köszönjük szépen. Amennyiben nincs további kérdés, illetve hozzászólás, a napirend vitáját 
lezárom. Szavazásra bocsátom az  1  pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű 
többség szükséges. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság elfogadta 
a határozatot. 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  62/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Városüzemeltetési Bizottság úgy dönt, hogy tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja 
HEKET Kit (cégjegyzékszám:  01 09 904605;  székhely:  1113 Budapest,  Badacsonyi utca  2. 
A-B.  ép.  2. em. 3.)  által készített, a  Budapest  VIII. kerület, Kálvária tér déli és nyugati 
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oldalán,  a  Csobánc utca - Losonci utca - Baross utca vonalán húzódó járdaszakasz 
burkolatának terv (Rsz:  U-04)  szerinti felújításához, az alábbi feltételekkel és kikötésekkel: 

g. ezen hozzájárulás  a  beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez szükséges egyéb 
szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól, 

h. a  tulajdonosi hozzájárulás  a  Kálvária tér (hrsz:  35865/3)  munkálatokkal érintett 
területére terjed ki, 

i. a  beruházónak (építtetőnek)  a  munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást  a 
vonatkozó rendelet  (19/1994. (V.31.)  1CHVM rendelet) szerinti mellékletek 
csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat maradéktalanul  be  kell 
tartani, 

j. kötelezi  a  beruházót/kivitelezőt  a  járdák megfelelő helyreállítására, melyre  a  kivitelező 
5  év garanciát vállal: 
• a  járdák pályaszerkezete: 

- 6 cm  Semmelrock  La  Linia térkő burkolat - 40x40cm (gránitszürke) 
- 3-5 cm NZ 2/5  zuzalékágyazat 
- 15 cm  Ckt-4 cementstabilizációs alapréteg 
- 20 cm  homokos kavics fagyvédő réteg  a  földmű részeként 

• a  bejáró  (0+120 km  szelvény) burkolata: 
- 8 cm  Semmelrock  Senso  Grande  térkő burkolat —  40x40 cm  (betonszürke) 
- 3-5 cm NZ 2/5  zuzalékágyazat 
- 15 cm  Ckt-4 cementstabilizációs alapréteg 
— 20 cm M56  mechanikai stabilizáció 
- 30 cm  homokos kavics fagyvédő réteg a földmű részeként 

k.  jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított  1  évig érvényes.. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2020.  július  15. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Gazdálkodási Ügyosztály 
Kerületgazdálkodási Iroda 

II. Képviselő-testületi előterjesztések 

Napirend II.I. pontja:  Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi 
határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb 
eseményekről és az önkormányzati pénzeszközök átmenetileg szabadrendelkezésű 
részének pénzpiaci jellegű lekötéséről 
Előterjesztő: Pilcó András - polgármester 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
A  napirend vitáját megnyitom. Amennyiben nincs hozzászólás, a napirend vitáját lezárom. 
Szavazásra bocsátom az  1  pontból álló határozati javaslatot. Kérem, szavazzanak.  6  igen,  0 
nem,  0  tartózkodással a Bizottság elfogadta a határozatot. 
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Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Bizottságának  63/2020.  (VII.15.) számú határozata 

(6  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Költségvetési és Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés 
megtárgyalását, a tájékoztató tudomásul vételét. 

Felelős: polgármester 
Határidő: a Képviselő-testület  2020.  július  16-aj ülése 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jegyzői Kabinet Szervezési Iroda 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
A  napirendi pontok tárgyalásának végére értünk. Az ülés végén a Bizottság tagjai a Bizottság 
hatáskörébe tartozó ügyben a jegyzőtől és a Bizottság elnökétől felvilágosítást kérhetnek. 
Megadom a szót elsőként Mező Ágnes Képviselő asszonynak. 

Mező Ágnes 
A  Diószegi és a Kőris utca sarkán van egy nagy üres telek, és szemét, gaz van rajta. Arra 
szeretnék választ kapni, hogy kinek a tulajdonában van ez a telek.  A  szemét és a gaz 
elszállítását hogyan fogják elérni? Illetve hogy mi a terv ezen a telken, hiszen ez városképileg 
is fontos? Van-e már valami tervezés ezzel kapcsolatban, hogy mi lesz ott? 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
A  választ írásban fogja megkapni Képviselő asszony  13  napon belül. Annyit hozzátennék, 
hogy két hete írtam Jegyző asszonynak pontosan erről a témáról, kérve a Hatósági Ügyosztály 
intézkedését, mert nagyon sok a telken a szemét és a gyomnövény, amit irtani kellene. 
Úgyhogy talán akkor hamarosan megkapjuk mind a  ketten  a választ ezzel kapcsolatban. 
Megadom a szót Pálfi Gergely Képviselő úrnak. 

Pálfi Gergely 
Én csak egy pozitív visszajelzést szeretnék tenni. Legutóbbi ülésünk alkalmával jeleztem, 
bogy  a helyrajzok és a tervrajzok akkor kritikán aluli állapotban kerültek hozzánk, amik 
értelmezése nagyon nehézkes volt. Úgyhogy most szeretném megköszönni, hogy a mostani 
ülésre olyan állapotban kaptuk meg, amik megkönnyítették az értelmezést és az adott 
helyzetek megértését. Azt gondolom, hogy ez az irány nagyon jó és továbbra is ezt szeretnénk 
kérni. Köszönjük szépen. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Így van, csatlakozom. Köszönjük szépen a Jegyzői Kabinet és a Gazdálkodási Ügyosztály 
segítségét a Bizottság munkájának jobbításában. Még egy témát vetnék fel. Nagyon fontos 
kérésem van a Hivatalhoz, az pedig a következő: a kerületben — nem csak Józsefvárosban, 
más kerületekben is — régen nagyon sok Matávos telefonfülke volt. Az idők ezek fölött 
eljártak. Az utóbbi időben már egyre kevesebben használják az ilyen telefonfülkéket, és egyre 
inkább nem rendeltetésszerűen. Példának mondanám az  Aurora  és a Népszínház utca sarkán 
lévő telefonfülkét, amit mindenre használnak, csak telefonálásra nem. Arra szeretném kérni a 
tisztelt Hivatalt, hogy vegyük fel a Telekommal a kapcsolatot annak érdekében, hogy 
rendezzük a korábban Matáv, most pedig Telekom fülkék sorsát. Van, ahol már maguktól 
kicseréltek egyet-kettőt, van, ahol pedig még mindig régiek vannak. Sok esetben 
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korrodálódtak, és veszélyesek is lehetnek. Ebben kérem a tisztelt Hivatalt, Főépítész urat, 
hogy lépjünk előre egy nagyot és kezdjünk el ezen dolgozni. Nagyon szépen köszönöm a 
részvételüket.  A  bizottsági ülést  15:23-kor bezárom. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Városüzemeltetési Bizottság 

elnöke 

sosi  poi 

A  jegyzőkönyvet készjtele: 

Emmer  Rita 9 

Jegyzői Kabinet i SzervezésI—rti  *i  intezoje 

A  jegyzőkönyv melléklete: 

Melléklet: szavazási lista MVoksból 

Könczöl  David 
Városüzemeltetési Bizottság 

alelnöke 
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Melléklet 

Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 14:04 
Típusa: Nyílt 
Határozat  40  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: sürgősségi indítvány napirendre vétele: 
„Javaslat a VEKOP-6.2.1.-15-2016.00013 FP3 — egészséget életmódra ösztönző 
program keretében mozgásra ösztönző aszfaltrajzok elhelyezéséhez tulajdonosi 
hozzájárulás megadására" 

Eredménye Voks: Szav°/0 Össz% 
Igen 7 100.00 77.78 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 7 100.00 77.78 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 2 

 

22.22 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Tóth Timea Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 

Frakció 

1 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 14:04 
Típusa: Nyílt 
Határozat  41  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: sürgősségi indítvány napirendre vétele: 
„Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
kerület, Bókay  Janos utca 
kiépítéséhez" 

39-45. alatti ingatlan víz és csatorna bekötés 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 7 100.00 77.78 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 7 100.00 77.78 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 2 

 

22.22 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Tóth Tímea Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 

Frakció 

2 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 14:05 
Típusa: Nyílt 
Határozat  42  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: sürgősségi indítvány napirendre vétele: 
„Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
kerület, Tömő utca  58.  alatti ingatlan  viz 5  csatorna bekötés kiépítéséhez" 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
lgen 7 100.00 77.78 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 7 100.00 77.78 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 2 

 

22.22 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Tóth Tímea Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 

Frakció 

3 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 14:05 
Típusa: Nyílt 
Határozat  43  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: sürgősségi indítvány napirendre vétele: 
„Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a  Budapest  VIII. 
Kálvária tér járdaszakaszainak felújításához" 

Eredménye Voks: Szav°/0 Össz% 
Igen 7 100.00 77.78 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 7 100.00 77.78 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 2 

 

22.22 
lässzesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Toth  Timea Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 

Frakció 

4 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 14:08 
Típusa: Nyílt 
Határozat  44  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 7 100.00 77.78 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 7 100.00 77.78 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 2 

 

22.22 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Toth  Timea Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 

Frakció 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:04 
Típusa: Nyílt 
Határozat  45  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  It  pontja: Beszámoló a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 
Városüzemeltetési Igazgatóság  2020.  I. félévi tevékenységéről 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 5 83.33 55.56 
Nem 1 16.67 11.11 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező  Agnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Nem 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Toth  Timea Távol 

Frakció 

6 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:05 
Típusa: Nyílt 
Határozat  46  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.2.  pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás 
megadására a  Budapest  VIII. kerület, Kőfaragó utca  8.  szám alatti ingatlan 
csatornabekötés kiépítéséhez 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Toth  Tímea Távol 

Frakció 
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Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:06 
Típusa: Nyílt 
Határozat  47  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.3.  pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás 
megadására a  Budapest  VIII. kerület, Mosonyi utca felújításának (Fiumei út - 
Festetics György utca között) útépítési és forgalomtechnikai engedélyezési és 
kiviteli tervéhez 

Eredménye Voks: Szav°/0 Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Timea Távol 

Frakció 

8 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:09 
Típusa: Nyílt 
Határozat  48  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.4.  pontja: Ivókút telepítése a  Budapest  VIII. kerület, Kálvária 
téren 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Tímea Távol 

Frakció 
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Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:10 
Típusa: Nyílt 
Határozat  49  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.5.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására I. 

Eredménye Voks: Szav°/0 Össz% 
lgen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczö I  David Igen 
Mező  Agnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Toth  Timea Távol 

Frakció 
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Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:10 
Típusa: Nyílt 
Határozat  50  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.5.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására II. 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes lgen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Toth  Timea Távol 

Frakció 

11 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:10 
Típusa: Nyílt 
Határozat  51  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.5.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására III. 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Times Távol 

Frakció 

12 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:11 
Típusa: Nyílt 
Határozat  52  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.5.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására  IV. 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Nev Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Tímea Távol 

Frakció 
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Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:11 
Típusa: Nyílt 
Határozat  53  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.5.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására V. 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező  Agnes Igen 
Patti Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Toth  Timea Távol 

Frakció 
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Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:11 
Típusa: Nyílt 
Határozat  54  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  15.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására VI. 

Eredménye Voks: Szav°/0 Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Tímea Távol 

Frakció 
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Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:12 
Típusa: Nyílt 
Határozat  55  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.5.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására VII. 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Timea Távol 

Frakció 

16 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:12 
Típusa: Nyílt 
Határozat  56  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.5.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására VIII. 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Timea Távol 

Frakció 
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Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:12 
Típusa: Nyílt 
Határozat  57  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.5.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására  IX. 

Eredménye Voks: Sza0/0 Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező  Agnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Tímea Távol 

Frakció 

18 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:12 
Típusa: Nyílt 
Határozat  58  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  15.  pontja: Javaslat társasházi pályázatok elbírálására X. 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező  Agnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Timea Távol 

Frakció 
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Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:14 
Típusa: Nyílt 
Határozat  59  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  16.  pontja: Javaslat a VEKOP-6.2.1.-15-2016.00013 FP3 — 
egészséget életmódra ösztönző program keretében mozgásra ösztönző 
aszfaltrajzok elhelyezéséhez tulajdonosi hozzájárulás megadására 

Eredménye Voks: Szav°/0 Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező  Agnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Timea Távol 

Frakció 

20 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:14 
Típusa: Nyílt 
Határozat  60  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.7.  pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás 
megadására a  Budapest  VIII. kerület, Bökay János utca  39-45.  alatti ingatlan víz és 
csatorna bekötés kiépítéséhez 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl Dávid Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Toth  Tímea Távol 

Frakció 
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Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:15 
Típusa: Nyílt 
Határozat  61  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  1.8.  pontja: Javaslat tulajdonosi  es  közútkezelői hozzájárulás 
megadására a  Budapest  VIII. kerület, Tömő utca  58.  alatti ingatlan víz  es  csatorna 
bekötés kiépítéséhez 

Eredménye Voks: Szav% Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik o 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező  Agnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Toth  Timea Távol 

Frakció 

22 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:19 
Típusa: Nyílt 
Határozat  62  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  IS.  pontja: Javaslat tulajdonosi  es  közútkezelői hozzájárulás 
megadására a  Budapest  VIII. Kálvária tér járdaszakaszainak felújításához 

Eredménye Voks: Szav% Össe/c. 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczől  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Toth  Tímea Távol 

Frakció 

23 



Szavazás eredménye 

Ideje:  2020.  július  15. 15:20 
Típusa: Nyílt 
Határozat  63  Elfogadva 
Egyszerű 

Tárgya: napirend  11.1.  pontja: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi 
határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb 
eseményekről és az önkormányzati pénzeszközök átmenetileg 
szabadrendelkezésű részének pénzpiaci jellegű lekötéséről 

Eredménye Voks: Szav°/0 Össz% 
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0 

 

0.00 
Távol 3 

 

33.33 
Összesen 9 

 

100.00 

Név Voks 
Camara-Bereczki Ferenc  Miklos Igen 
Könczöl  David Igen 
Mező Ágnes Igen 
Pálfi Gergely Igen 
Stettner István Igen 
Vörös Tamás Igen 
Barabás József Távol 
Dr. Szilágyi Demeter Távol 
Tóth Timea Távol 

Frakció 

24 
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